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KTMMOB Mimarlar Odası 55. Genel Kurulu 2 Mart 2024 tarihinde, 
UkÜ Çevik Uraz Konferans Salonu'nda gerçekleştirildi.

“

KTMMOB Mimarlar Odası 55. 
Genel  Kuru lu  2  Mart  2024 
tarihinde, UKÜ Çevik Uraz Konfe-
rans Salonu'nda gerçekleştirildi.
Divan başkanlığına Mehmet 
Akanyeti ve sekreterlik görev-
lerine ise Umran Duman ve Pınar 
Uluçay'ın seçilmesinin ardından 
başlayan genel kurul, faaliyet ve 

mali raporların okunup onay-
lanması ile devam etti. Gerçek-
leşen seçimler sonrasında;
Başkanlığa oy çokluğu ile Onur 
OLGUNER seçildi.
Yönetim Kurulu asl i  üyeler i 
Cemal AKTUNÇ, Burak TÜRSOY, 
Mustafa DİNSEV, Saye ÖZALTIN-
ER, yedek üyeler i  ise Cem 

TOKSOY, Nezire ÖZGECE, Nesil 
AFŞİN, İpek YARALIOĞLU ve 
Doğa ÜZÜMCÜOĞLU'ndan 
oluşturdu.
Denetleme Kurulu'na ise Özlem 
Olgaç TÜRKER ve Saye İNCE 
seçildiler.

Odamız ile ülkemizdeki mimarlık 
bölümleri arası akademik ilişkileri 
güçlendirmek amacıyla bir dizi 
ziyaret başlatıldı. Bu ziyaretler, 
her hafta farklı bir üniversitenin 
mimarlık bölümüne yapılacak.
Mimarlık bölümleri ziyaretleri 
kapsamında mimarlar odası 
yönetim kurulu Doğu Akdeniz 
Üniversitesi Mimarlık Fakültesine 
ziyaret gerçekleştirmiştir. 

Oda yönet im kuru lumuzu, 
M i m a r l i k  B ö l ü m  B a � k a n ı 
Prof.Dr.Rafooneh M.Sani ve 
Başkan Yardımcısı Yrd.Doç.Dr. 
Ö z n e m  Ş a h a l i  K o v a n c ı 
karşılamışlardır.

Bu ziyarette akademik kurulun 
güçlendir i lmesi, komitelerin 
c a n l a n d ı r ı l m a s ı  v e  o r t a k 
projelerin artırılması yönünde kir 
birliğine varılmıştır.

Z i y a r e t l e r  h a f t a l ı k  o l a r a k 
ülkemizdeki tüm üniversitelerinin 
mimarlık bölümlerine yapılarak 
devam edecektir.
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MART 
2024

6 Mart 2024

Ülkemizdeki mimarlık bölümleri arası akademik ilişkileri güçlendirdi.



“

 22 Mart 2024

Bu dönem yayın kurulumuz

Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık Fakültesi ziyareti gerçekleştirildi. 

 21 Mart 2024

Mimarlar Odası Yayın Kurulu'na 

geçtiğimiz dönem verdik ler i 

emekler için teşekkür ediyoruz. 

Bu dönemde Münevver Özgür 

Özersay ve Abdullah Can, bayrağı 

Bahar Ulucay ve Aliye Mentes'e 

devretti.
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Mimarlar Odası Yayın Kurulu Tarafından Hazırlanan Ve Eski Başkanlarımızdan
Yücem Erönen'i Anlatan Kitabın Tanıtım Gecesi Düzenlendi. 

M i m a r l a r  O d a s ı  M e r k e z 
Binası'nda, Mimarlar Odası Yayın 
Kurulu tarafından hazırlanan ve 
eski başkanlarımızdan Yücem 
Erönen'i anlatan kitabın tanıtım 
gecesi düzenlendi. 
Tanıtım gecesinde Mimarlar 
Odası Başkanı Onur Olguner, 53. 

ve 54. Eski Oda Başkanı Kozan 
Uzunoğlu, Yayın Kurulu Eski 
B a ş k a n ı  M ü n e v v e r  Ö z g ü r 
Özersay, Devrim Yücel Besim, 
Burhan Atun ve Yücem Erönen'in 
oğ lu  M imar  Enver  E rönen 
konuşmalarını yaptılar. 
Mimar Yücem Erönen'in anıları 

ve eski başkanlık yılları üzerine 
anlamlı bir gece yaşandı. 
Kitap, üyelerimiz tarafından 
M i m a r l a r  O d a s ı  M e r k e z 
Binasından ücretsiz olarak temin 
edilebilir.

“

 2 Nisan 2024

NİSAN
2 0 2 4
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 4 Nisan 2024

Yeni dönemde belediyelere yapılacak ziyaretler başkent belediyesi,
 Lefkoşa Türk Belediyesi ile başladı.

Yeni dönemde belediyelere 
yapılacak ziyaretler başkent 
belediyesi, Lefkoşa Türk Beledi-
yesi ile başladı.
Lefkoşa Türk Belediyesi Başkanı 
Mehmet Harmancı, Mimarlar 
Odası Başkanı Onur Olguner ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Saye 
Özaltıner'i kabul etti.
Başkan Harmancı yeni seçilen 
yönetim kurulunu tebrik ederek 
bilimin ışığında çalışmalarında 
başarılar diledi. 
Harmancı kabulde, yerel yöne-

timlerin en önemli paydaş-
larından olan mimarlar ile ortak 
akılda buluşmanın önemine 
değinirken vize ve inşaat ruhsatı 
süreçler in in  d i j i ta l  or tama 
alınması ile ortak çalışmalar 
yapılacağını kaydetti.
Harmancı  ayr ıca,  Başkent 
Lefkoşa'da daha güzel ve adil 
yarınlar için beraber plan-
lamaya, beraber şekillendir-
meye ve beraber yönetmeye 
önem verdiklerini ve Mimarlar 
Odası'nın yeni yönetimi ile de bu 

kapsamda çalışmalar içerisinde 
olacaklarını sözlerine ekledi.
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner ise belediye başkan-
larına başlattıkları ziyaretler 
çerçevesinde başkent belediye-
sini de ziyaret ettiklerini kayde-
derek, yerel yönetimlerin oda 
için öneminin çok büyük olduğu-
nu ve ortak çalışmak sorumlu-
uğu bulunduğuna dikkat çekti.
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55. Dönem Yayın Kurulu ilk toplantısını yaptı.

Uluslararası Kıbrıs 
Üniversitesi  Mimarlık 
Bölümüne ziyaret.

KTMMOB Mimarlar Odası 55. Dö-
nem Yayın Kurulu ilk toplantısını 3 
nisan 2024'te Mimarlar Odası 
Merkez Binası'nda gerçekleştirdi. 

Toplantıya, davet üzerine Mi-
marca Dergisi'nin 97. sayısının 
konuk editörlüğünü üstlenecek 
olan sayın Emel Kaya da katıldı. 

Derginin içeriği ile ilgili karşılıklı kir 
alışverişi yapılan toplantıda 
ayr ıca gündemdek i  d iğer 
konular da görüşüldü.

Mimarlar Odası'nın üniversitelere 
düzenlediği geziler kapsamında,  
Başkan Onur Olguner Uluslar-
arası Kıbrıs Üniversitesi Mimarlık 
Bölümüne ziyarette bulundu. 
Toplant ıda Mimarl ık  Bölüm 
Başkanı Yrd. Doç. Dr. Sertaç İlter 
ile Güzel Sanatlar, Tasarım ve 
Mimarlık Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Cemil Atakara eğitim süreci 
üzerine görüşmeler yapıldı.
Akademik Kurul, Mesleğe Kabul 
Tüzüğü ve diğer akademik 
konularda bilgi alışverişi yapılan 
toplantıda 55. Dönem'de ortak 
projeler ve çalışmalar yapılması 
üzerine hemkir olundu.

 2 Nisan 2024

 6 Nisan 2024
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 7 Nisan 2024

Sorunları gidermek 
amacıyla adım 

atıyoruz. 

KTMMOB Mimarlar Odası davetli olarak 
Türkiye Mimarlar Odası 49. Genel Kuruluna katıldı.

Mimarlar Odası, dijital platform-larını 
günce l lemek ,  web say - fas ın ı 
yenilemek ve e-vize süre-cindeki 
sorunlar ı  g idermek ama -cıy la 
oluşturulan komitenin ilk toplantısını 5 
Nisan Cuma günü gerçekleştirmiştir. 
Toplantıya yönetim kurulu üyeleri 
İpek Yaralıoğlu ve Cem Toksoy 
katılmıştır. Komite, uzman odalardan 
ve kişilerden bilgi alarak ihale hazırlık 
sürecine devam etmektedir.

KTMMOB Mimarlar Odası davetli 
olarak Türkiye Mimarlar Odası 49. 
Genel Kuruluna katıldı.
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner, Yazman Cemal Aktunç 
ve Eski Oda Başkanı Türker 
Aktaç'tan oluşan heyet 18-19 
N i san  ta r ih le r inde Tü rk i ye 
Mimar lar  Odas ı  49.  Genel 
Kurulu'na katıldı.
Genel kurulda konuşma yapan 
Başkan Olguner, protokoller 
dahilinde Mimarlık ve Eğitim, 
Sürek l i  Mes lek i  Gel i ş im ve 

Uluslararası İlişkiler gibi konularda 
yapılan birl ikteliklere değer 
verdiğini ve bu birlikteliklerin 
a r t a r a k  d e v a m  e t m e s i n i 
arzuladığını söyledi.
Konuşmasında Mağusa şeh-
rinden Lefkoşa şehrine düzen-
lenen Şampiyon Melekler adalet 
yürüyüşüne de değinen Olgu-
ner, Türkiye'de 1999 yılında yaşa-
nan depremin acısının Kıbrıs'ta 
da hissedildiğini, fakat 2023'te 
yaşanan depremde Şampiyon 
Melekler'imizin can kaybından 

dolayı bu acının daha derin ve 
ağır hissedildiğinin söyledi.
B u  s ü r e ç t e  K ı b r ı s  T ü r k 
T o p l u m u ' n u n  m i m a r ı y l a , 
mühendis iy le ,  i ş  insanıy la, 
siyasetçisiyle ve halkın her kesimi 
ile tek bir ses olduğunun ve 
mahkeme sürecinden adalet 
beklediğinin altını çizdi.
Türk iye Mimar lar  Odas ı 'na 
davetleri için teşekkür eden 
O l g u n e r ,  y e n i  d ö n e m d e 
seçilecek başkan ve ekibe 
başarılar dileyerek konuşmasını 

 20 Nisan 2024
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MAYIS
2 0 2 4

KTMMOB Mimarlar Odası ve DAÜ Mimarlık Fakültesi 
11. DAÜ Uluslararası Tasarım Haftası 

Kapsamında Snohetta'dan Mo Ching Ying Lai ile Buluştu

Kıbr ı s  Türk  Mimar lar  Odas ı 
(KTMMOB) ve Doğu Akdeniz 
Ünivers i tes i  (DAÜ) Mimarl ık 
Fakültesi işbirliğinde düzenlenen 
11. DAÜ Uluslararası Tasarım Haf-
t a s ı  k a p s a m ı n d a ,  d ü n y a 
çapında tanınan mimari os 
Snohetta'dan Mo Ching Ying Lai 
ile bir araya gelindi.
Açılış konuşmalarını gerçekleş-
tiren KTMMOB Başkanı Onur 
Olguner ve DAÜ Mimarlık Fakül-
tesi Dekanı Prof. Dr. Resmiye 

Apar Atun, etkinliğin önemine 
vurgu yaparak, mimarlık dünya-
sının önde gelen isimlerinden 
olan Snohetta'dan Mo Ching 
Ying Lai'nin katılımının büyük bir 
heyecan ve fırsat olduğunu 
belirttiler.
Snøhetta diyaloğa önem veren, 
disiplinlerarası çalışma pratiğine 
sahip b i r  mimar l ık ,  peyzaj 
mimarlığı, iç mimarlık, sanat, 
ürün tasarımı, grak ve dijital 
tasarım osidir. Projelerinde bu 

pratikleri entegre eden Snohetta 
ismini Merkez Norveçte güzelliği, 
uzaklığı ve tarihi önemi ile ünlü bir 
dağdan almaktadır.
Snøhetta “kimsenin oralı olma-
dığı” fakat herkesin deneyim-
leyebileceği bir yer. Toplumlara 
birbirleriyle ve çevrelerindeki 
dünya ile bağlantılar kuracak 
mekanları sağlamak projele-
rimizin birincil motivasyonudur. 
Diyalog ve çeşitlilik bu yaklaşımı 
güçlendirir.

 6 Mayıs 2024
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Mimarlar Odası  taraf ından 
düzenlenen ve SMGM eğitimleri 
kapsamında gerçekleştirilen 
“ Tasa r lad ığ ım ı z  Boş luk la r , 
Gözden Kaçanlar” başlıklı panel, 
15 Mayıs günü Mimarlar Odası 
Merkez Binasında yapıldı. Etkinlik, 
Profesör Dr. Türkan Ulusu Uraz ve 

Öğretim Görevlisi Gülten Gö-
ze'nin katılımıyla gerçekleşti. 
Mekânları ve tüm cinsiyetlere 
uygun tasarlanma konularını 
sorgulayan etkinlik, üyelerin 
interaktif katılımıyla sona erdi.
Mimarlar Odası, bu tür etkin-
liklerle mimarlık alanında farkın-

dalığı artırmayı ve profesyoneller 
arasında bilgi paylaşımını teşvik 
etmeyi amaçlamaktadır. “Ta-
sarladığımız Boşluklar, Gözden 
Kaçanlar” paneli, bu amaca 
hizmet eden önemli bir adım 
olarak değerlendirildi.

Mimarlar Odası Merkez Binasında “Tasarladığımız Boşluklar, Gözden Kaçanlar” 
Paneli Gerçekleştirildi.

 15 Mayıs 2024
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“

Ziyaret s ı rasında, odamızın 
Gazimağusa Belediyesi ile yakın 
zamanda duyurusunu yapacağı 
geniş kapsamlı bir yarışmanın iş 
planı görüşüldü ve protokolünün 
hazırlanması için yönetim kurulu 
üyesi Doğa Üzümcüoğlu görev-
lendirildi. 
Yarışma sürecinin başlatılması ve 
iki kurum arasında birçok yeni 
yarışma düzenlenmesi konusun-
da mutabık kalındı. 
Toplantıya, Başkan Uluçay'ın 
ekibinin yanı s ıra oda say-
manımız Mustafa Dinsev de 
katıldı.

Gazimağusa Belediye Başkanı Uluçay, KTMMOB Mimarlar Odası Başkanı 
Olguner'i Yarışma Gündemi ile İlgili Ziyaret Etti.

12 Haziran 2024

HAZİRAN
2 0 2 4
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KTMMOB Mimarlar Odası ve 
Kıbrıs Türk Ortopedik Özürlüler 
Derneği'nin ortak açıklamasında 
resmi gazetenin 157. sayısında 
yayınlanan 'Yollar ve Binalar 
Değişiklik Tüzüğü' 3. Maddesi 
Umumi B ina Amaçl ı  Gel i ş -
melerde Engelli Standartları'nın 
Mimarlar Odası Vize Bürosu'nda 
aktif bir şekilde denetlenmede 
olacağını kamuoyuna duyu-
ruldu.
İlgili tüzük, Umumi Bina Amaçlı 
gelişmelerde Engelli Standart-
ları'nı düzenliyor.
Bu maddeye göre belirlenen 
'Engelli Standartları' sadece 
kamu binalarında değil, aynı 
zamanda umumi kullanıma açık 
olan tüm ticari binalarda da 
Mimarlar Odası Vize Bürosu 
tarafından aranacak.
Yapılan ortak toplantıda Mimar-
lar Odası Başkanı Onur Olguner 
2012 yılında tekerlekli sandalye 
kullanan mimar üyesinin odaya 
şikayeti üzerine başlatılan tüzük 

çalışmalarında emeği geçen 
geçmiş eski oda başkanlarına, 
komi te  üye le r ine  ve şeh i r 
planlama dairesi müdürüne 
teşekkür etti.
Önce standartların belirlenmesi, 
ardından da yasallaşması süre-
cinde odasının pek çok üyesinin 
büyük emekler vererek bu 
tüzüğün ortaya çıkarttığını belir-
ten Başkan Olguner,  kafe, 
restoran, market ve bunun gibi 
he rkes in  ku l lan ım ına  aç ık 
binalarda engellilerin de erişim 
hakkını garanti altına alacak 
uygulamanın eşitlik açısından 
önemli olduğunun vurguladı.
Kıbrıs Türk Ortopedik Özürlüler 
Derneği Başkanı Günay Kibrit, 
engellilerimizin, toplumun her 
alanına eşit ve özgür bir şekilde 
dahi l  o lab i lmeler in in ,  sos -
yalleşebilmelerinin, ekonomiye 
katkı sağlayıp kendi ayakları 
üzerinde durabilmelerinin, eği-
tim alanında kendilerini yetiş-
tirebilmelerinin önündeki en 

büyük bariyerin ve engelin, 
şehirlerimizdeki, kentlerimizdeki 
mevcut  mimar i  engel le r in 
olduğunu belirterek, çevremiz-
deki çarpık yapılaşma ve evren-
sel mimari anlayışından uzak 
y a k l a ş ı m l a r ı n  e n g e l l i l e r i n 
toplumdan izole olmasının en 
büyük nedeni olduğunu belirtti.
Mimar lar  Odası 'n ın tüzüğü 
uygulamaya koymasının, engelli 
camiasını umutlandırdığını ve 
sevindirdiğini belirtti. Sadece 
engelli vatandaşların değil, 
yaşlılarımızın, çocuk arabası kul-
lanan annelerimizin de özgürce 
hayatın içerisinde yer alabil-
melerine imkan tanıyacak olan 
bu uygulamayı bugün yürürlüğe 
koyanlara, tüzüğün hazırlanma-
sında ve yasallaşmasında emeği 
geçen herkese teşekkür ederek, 
Mimarlar Odası Başkanı Sn. Onur 
Olguner'e ve yönetim kuruluna 
bu cesaretli adımı attığından 
dolayı özel olarak teşekkür etti.

Mimarlar Odası Merkez Binasında “Tasarladığımız Boşluklar, Gözden Kaçanlar” 
Paneli Gerçekleştirildi.

 2 Temmuz 2024

TEMMUZ
2 0 2 4
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“

SMGM Eğitimleri Kapsamında 
'Tutkallı Tabakalı Ahşap Yapı 
E l e m a n l a r ı  B i l g i l e n d i r m e 
Semineri' gerçekleştirildi. Sinan 
Kayakıran tarafından ahşap 
yapıların mimari tasarımlardaki 
uygulamaları ele alan seminer 
ilgi ile karşılandı.

 6 Temmuz 2024

 6 Temmuz 2024

'Tutkallı Tabakalı Ahşap Yapı Elemanları Bilgilendirme Semineri' 

SMGM Eğitimleri Kapsamında, KTMMOB Yapı Denetimi Portal Eğitimi!

SMGM Eğitimleri Kapsamında 
yapılan KTMMOB Yapı Denetimi 
Portal Eğitimi'nin uygulamalı 
kısmı mimarlar odasında 10 

T e m m u z  2 0 2 4  t a r i h i n d e 
gerçekleştirildi. Eski KTMMOB 
Başkanı Tunç Adanır tarafından 
verilen Yapı Denetim Portalı 

konusundaki eğitimler düzenli 
olarak duyurularak odamızda 
devam edecektir.
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“
KKTC Turizm, Kültür, Gençlik ve 
Çevre Bakanlığı ve KTMMOB 
Mimarlar Odası Ortak Protokol 
İmzaladı
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti 
Turizm, Kültür, Gençlik ve Çevre 
Bakanlığı ile KTMMOB Mimarlar 
Odası, Kıbrıs Türk kooperatifçilik 
kültürünü tanıtan ve yaşatan 
bina restorasyon ve yeniden 
işlevlendirme projesi için ulusal 
çapta bir yarışma düzenlemek 
üzere ortak bir protokol imzaladı.
 üzere ortak bir protokol imzaladı.
22 Temmuz 2024 tar ih inde 
gerçekleştirilen protokol imza 
törenine, Başbakan Yardımcısı 
ve Turizm, Kültür, Gençlik ve 
Çevre Bakanı Sn. Fikri Ataoğlu, 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner, Kültür, Gençlik ve Çev-
re Bakanlığı Müsteşarı Serhan 

Aktunç, Mimarlar Odası Yönetim 
Kurulu Üyeleri İpek Yaralıoğlu ve 
Cem Toksoy katıldı. Toplantıya 
önceki KTMMOB Birlik Başkanı 
Tunç Adanır da katılım sağladı.
P ro je  kapsamında res tore 
edi lecek binalar ,  Gazima -
ğusa'da Canbulat Yolu'nda 
bulunan Denko Binalarıdır. Bu 
binalar, Kıbrıs Türk kooperatifçilik 
kültürünü tanıtacak ve yaşata-

cak bir merkez haline getirmeyi, 
işlevsel olarak yeniden hayat 
bulmasını hedeiyor.
Yarışmanın esasları, 20/2016 sayı-
lı Kamu İhale Yasası'na göre be-
lirlenen kriterlere uygun olarak 
düzenlenecek. Yarışma takvimi, 
katılım koşulları, jüri üyeleri ve 
ödüller gibi detaylar, yarışmanın 
ilanı öncesinde kesinleştirilecek-
tir.

“

Kibris Türk Kooperatifçilik Kültürünü Tanitan ve 
Yaşatan Bina Ulusal Restorasyon ve Yeniden İşlevlendirme Proje Yarışması

 2 Temmuz 2024

17 Temmuz 2024
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7 Temmuz 2024 tarihinde ger-
ç e k l e ş e n  M i m a r l a r  O d a s ı 
Olağanüstü Genel Kurulu sonu-
cunda boşa düşen iki Yönetim 
Kurulu Üyeliği pozisyonu doldu-
ruldu. Güncellenen Mimarlar 
Odası Yönetim Kurulu şu şekilde 
ortaya çıktı:
 • Başkan Onur Olguner
 • Cemal Aktunç (Yazman)

 • Mustafa Dinsev (Sayman)
• Cem Toksoy (Asli Yönetim 
Kurulu Üyesi)
• İpek Yaralıoğlu (Asli Yönetim 
Kurulu Üyesi)
• Nesil Afşin (Yedek Yönetim 
Kurulu Üyesi)
• Doğa Üzümcüoğlu (Yedek 
Yönetim Kurulu Üyesi)

Mimarlar Odası Olağanüstü Genel Kurulu Yapıldı.



“

AYK üst ve alt kurula sunulacak 
projelerde üyelerimiz için bir 
k ı lavuz görevi  görecek bu 
önemli yayına KTMMOB Mimar-
l a r  O d a s ı  R e s m i  İ n t e r n e t 
Sayfasından veya alttaki linkten 
ulaşılabilir.
Şu anda dijital olarak çıkan 
yayınımız eylül ayında basıma 
gidecek ve kütüphanelerimizde 
yerini alacaktır.
Bu kaynağı hazırlamada emeği 
geçen Eski Eserler ve Müzeler 
Dairesi'sine, Anıtlar Yüksek Kuru-
luna ve yayına hazı r layan 
üyelerimize teşekkür ederiz.

KTMMOB Mimarlar Odası tarafın-

dan düzenlenen ve YÖDAK ile 

ü lkemizdek i  ün ivers i te ler in 

mimarlık bölümlerinin atadığı 

temsilcilerden oluşan Mimarlar 

Odası Akademik Kurul Toplantısı, 

22 Ağustos Perşembe günü Lef-

koşa Surlariçi'nde yer alan Mi-

marlar Odası Merkez Binası'nda 

yapıldı. 

Mimarlar Odası Başkanı Onur 

Olguner ' in başkanl ık  ett iğ i 

toplantıya, YÖDAK temsilcisi 

Hasan Amca, Uluslararası Kıbrıs 

Üniversitesi'nden Sevil Aydınlık 

Başar,  Yakın Doğu Üniver -

sitesi 'nden Çimen Özburak, 

İstanbul Teknik Üniversitesi'nden 

Betül Ekinci, Bahçeşehir Üniver-

sitesi'nden Mustafa Eyyamoğlu, 

Rauf Denktaş Üniversitesi'nden 

Gizem Güvenbaş, Doğu Akdeniz 

.Üniversitesi'nden Öznem Şahali 

ve Uluslararası Final Üniversi-

tes i 'nden Pooya Lotfahadi 

katıldı.Komite, meslek ve eğitim 

arasındaki bağlar ı  güçlen-

dirmek, paydaş anlayışıyla ortak 

ç a l ı ş m a l a r  g e l i ş t i r m e k  v e 

üniversitelerin mimarlık bölümleri 

arasındaki i letişimi artırmak 

hedeeri doğrultusunda toplan-

tılarına ve çalışmalarına devam 

edecektir

“Mimarlar Odası - Kültürel Miras Alanlarında Proje Dosyası Hazırlama Rehberi” 
kılavuz kitabımız yayınlanmıştır. 

19 Ağustos 2024

19 Ağustos 2024

AĞUSTOS
2 0 2 4

KTMMOB Mimarlar Odası Akademik Kurulu, yoğun katılımla
 ilk toplantısını gerçekleştirdi.

15 Faliyet Raporu



KTMMOB Mimarlar Odası BLU 
FORES HR ile meslek odamızın 
kurumsallaşması güçlendire-cek 
önemli bir adım attı. 

İmzalanan sözleşme kapsa-
mında, Mimar lar  Odası 'n ın 
personel yönetiminde daha 
etk in  ve ver iml i  b i r  s i s tem 
k u r u l u m u n u n  s a ğ l a n m a s ı 
hedeeniyor.

“Kolay İK” olarak adlandırılan  
sistemin kurulumu ile Mimarlar 
O d a s ı ' n ı n  o r g a n i z a s y o n e l 
yapısının modern bir çerçe-veye 
oturtulması hedeeniyor.

“
“

3 Eylül 2024 tarihinde Anıtlar 
Yüksek Kurulu Başkanlığı'na 
sunmuş olduğumuz dilekçemiz 
neticesinde, 1 sicil numaralı 
üyemiz tarafından tasarlanan 
Lefke Gazi  L i ses i  b inas ın ın 
l i s te lenerek koruma al t ına 
a l ınmas ı  ka rar ı  ta raf ım ı za 

iletilmiştir. Mimari değeri yüksek 
olan bu yapının korunması, 
ülkemizin kültürel  mirasının 
devamlılığı açısından büyük 
önem taşımaktadır.
Bu süreçte katkı sağlayan Anıtlar 
Yüksek Kurulu temsilcilerimize, 
Eski Eserler ve Müzeler Dairesi 

Müdürlüğü ve ilgili çalışanlarına, 
gösterdik ler i  hassas iyet ve 
özverili çalışmalarından dolayı 
teşekkürü bir borç biliriz.
Saygılarımızla,

K T M M O B  M i m a r l a r  O d a s ı 
Yönetim Kurulu

KTMMOB Mimarlar Odası Yönetim Kurulu'ndan Teşekkür Mesajı

 11 Eylül 2024

EYLÜL
2 0 2 4

“

Lefkoşa Türk Belediyesi (LTB) 

Başkanı Mehmet Harmancı, LTB 

Müdürü Fikri Özgüvenli ve İmar 

Şube Amiri Mimar Dervişe E-

ner'den oluşan heyet, 11 Eylül 

2024 tarihinde KTMMOB Mimar-

lar Odası'nı ziyaret etti. Heyeti, 

Mimarlar Odası Başkanı Onur 

Olguner ve Oda Yazmanı Cemal 

Aktunç karşıladı.

Toplantıda, 10 yılı aşkın süredir 

yap ı  denet im i  konusunda 

öncülük eden LTB İmar Şubesi, 

depreme karşı etkin bir önlem 

sağlayan KTMMOB Yapı Dene-

tim Portalı'nda yaşanan sorunları 

gündeme getirdi. Bu sorunlara 

yönelik ortak çözümler bulma ve 

i şbi r l iğ i  yapma konusunda 

mutabık kalındı.

Görüşmede ayrıca Lefkoşa Türk 

Belediyesi sınırları içerisinde 

düzenlenebilecek mimari yarış-

malar da ele alındı ve bu konu-

da işbirliği yapılması konusunda 

kir birliğine varıldı.

Toplantının bir diğer önemli gün-

dem maddesi ise, belediye 

sınırları içinde ruhsat makamı 

olan Lefkoşa Türk Belediyesi'nin 

projelerde aradığı altyapı ve 

otopark gereksinimlerinin dijital 

ortama aktarılması ve bu verile-

rin Mimarlar Odası üyeleriyle 

paylaşılması oldu. Görüşme, 

teknik konularda çözüm ortağı 

olarak birlikte hareket edilmesi 

konusunda sağlanan mutaba-

kat ile son buldu.

Lefkoşa Türk Belediyesi, KTMMOB Mimarlar Odasını ziyarette bulundu 

 12 Eylül 2024

16 Faliyet Raporu



“

Mimarlar Odası İmar Komitesi 

bünyesinde oluşturulan “Girne 

İkinci Bölge Emirname Değişikliği 

Ad-Hoc Komitesi,” Perşembe 

günü Başkan Onur Olguner'in 

koordinasyonunda, Ahmet 

Özenç ve Hasan Zafersoy'un 

katılımıyla ikinci toplantısını ger-

çekleştirdi. Toplantıda, Odamızın 

yaptığı çağrı doğrultusunda 

üye le rden  ge len  görüş le r 

değerlendirildi ve Girne İkinci 

Bölge'nin mimari kalitesini koru-

ma hedeyle yapılması gereken 

düzeltme talepleri ele alındı.

Komite, hazırladığı önerileri 

madde madde düzenleyerek 

ilgili yerel yönetimlerle görüşmek 

üzere harekete geçecek. Bu 

çerçevede, bölge belediyeleri, 

kaymakamlık ve Şehir Planlama 

Dairesi i le yapılacak görüş-

melerde, düzenlemeler titizlikle 

incelenecek.

Mimarlar Odası İmar Komitesi, 

çalışmalarına önümüzdeki ay 

Gazimağusa, İskele ve Yeni-

boğaziçi İmar Planı Değişikliği 

Ad-Hoc Komitesi i le devam 

etmeyi planlıyor. Bu çalışmaların, 

kentsel planlamada sürdürü-

lebilir bir gelişim sağlama hede 

doğrultusunda önemli katkılar 

sunması bekleniyor.

Bu süreçte yalnızca kentsel 

planlama değil, planlanmış 

bölgelerde mimari  kal i teyi 

koruma ve geliştirme de öncelikli 

hedeer arasında yer almak-

tadır. Girne İkinci Bölge'nin 

mevcut mimari dokusunu sürdü-

rülebilir bir şekilde iyileştirerek, 

bölgenin estetik değerlerini ve 

fonksiyonel niteliklerini artırmak, 

kent in  k im l iğ in i  ge leceğe 

taşıyacak en önemli adımlardan 

biridir.

Mimarlar Odası Girne İkinci Bölge Emirname Değişikliği 
Ad-Hoc Komitesi İkinci Toplantısını Gerçekleştirdi

16 Eylül 2024
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““

“

“
K T M M O B  M i m a r l a r  O d a s ı 
Başkan ı  Onur  O lguner  ve 
TMMOB Mimarlar Odası İstanbul 
Büyükkent Şubesi Başkanı Alper 
Ünlü başkanlığında İstanbul 
B ü y ü k k e n t  Ş u b e s i ' n d e  b i r 
toplantı gerçekleştirildi.
Toplantıya, KTMMOB önceki 
Başkanı Tunç Adanır, KTMMOB 

Mimarlar Odası eski Başkanı Azmi 
Öge, TMMOB İstanbul Büyükkent 
Şubes i  i k i nc i  Başkan ı  E ro l 
Tü rkmen,  TMMOB İ s tanbu l 
Büyükkent Şubesi Oda Sekreteri 
Ahmet Erkan ve TMMOB İstanbul 
Büyükkent Şubesi yönetim kurulu 
üyeleri katıldı.
Görüşmede,  deprem r i s k i 

taşıyan coğrafyalarda bina 
tasarımı, kentsel yeni leme, 
mimari proje yarışmaları ve 
SMGM konuları ele alındı. Ortak 
faydalar doğrultusunda birlikte 
çalışma konusunda mutaba-
kata varıldı.

Mimarlık dünyasında saygın bir 
yere sahip olan ve yıllarca Aga 
Khan Mimarlık Ödülü yöneticiliği 
yapan Suha Özkan'ın ağırlaması, 
tüm üyelerimiz için gurur verici bir 
anı oldu.
Etkinliğin sonunda Mimarlar 

Odası Başkanı Onur Olguner 
t a r a f ı n d a n  S u h a  Ö z k a n ' a 
teşekkür belgesi takdim edildi.
Bu anlamlı gecede odamız 
üyeleri bir araya gelerek Suha 
Özkan ile kir alışverişi yaptılar. 
Sunumun ardından düzenlenen 

kokteyl ile devam eden etkinlik, 
keyii sohbetler ve güzel anılarla 
sona erdi.
Etkinliğe katılım gösteren tüm 
üyelerimize teşekkür ederiz.

TMMOB Mimarlar Odası İstanbul Büyükkent Şubesi ile Görüştük.

Suha Özkan'ın sunumuyla “Mimarlıkta Yeni Bir Tutumun Başlangıcı 
1980 Ağa Khan Mimarlık Ödülü” konulu etkinlik büyük bir ilgiyle karşılandı. 

 18 Eylül 2024

 20 Eylül 2024
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“

KTMMOB Mimarlar Odası'nın 

altıncısını düzenlediği “Mekân 

An la t ım ı  Met in  Ya r ı şmas ı , 

2024”ün değer lendirmeler i 

tamamlanmıştır. Dereceye giren 

ve kitaba girmeye hak kazanan 

eserler ve yazarları aşağıda yer 

almaktadır. Seçici Kurul değer-

lendirme raporu ve kitabı kısa 

süre sonra yayımlanacaktır. 

Yarışmanın ödül töreni 8 Ekim, 

Salı günü Mimarlar Odası Merkez 

Binası Lefkoşa-Kıbrıs'ta gerçek-

leştirilecektir.

Tüm katı l ımcı lara içtenl ik le 

teşekkür eder, kazananlar ı 

kutlarız.

Mekân Anlatımı Metin Yarışmasi 2024 Sonuçlandı.

23 Eylül 2024

19 Faliyet Raporu



Birincilik Ödülü:
Ozan Öztepe - Fikirtepe Yazıtları

İkincilik Ödülü:
İlda Ersezer - Kovan: Bir Mekânın 
Özgürleşmesi

Üçüncülük Ödülü:
Kübra Yalçınkaya - Farbalalı 
Korse

Çelen Mirata Birkan Özel Ödülü:
Gökay Çelik -  Mayrik

Mansiyon Ödülleri (Tüm mansi-
yonlar eşdeğerdir):
Serkan Yavuz  -  Sığırcık Göçü
Gamze Özer Karadağ - Yorgun 
Çerçeve
Kamil Güley -  Anne Bitti!!!...
Efe Yıldırım - Bir inci Duvarın 
Önünde Bir Kedi

Kitaba Giren Eserler (Başvuru 
sırasına göre):
Alpcan Balcı  -  Kalanlardan
R e c e p  G ü v e n  B i r k a n  - 
Çocukluğum-dan Bir Tren Geçti
Kevser Yıldız – Denizin Göstereni: 
İzzettin Sokak
Zeynep Uslu  -  Aidiyet
Mehmet Fatih Güzel  -  An(Sızı)ı
Berke Güler  -  İz
Eda Nur Erzurum Sonuç - Cam 
Odadaki Kıymetlim
Gökhan Kıyıcı  -  Müstakil
Esra Akbalık - Karşı Köşe Apart-
man
Mustafa Haki Eraslan - Dil ve 
Beden (Ev)
Beyda Altın - Hafıza ve Kimliğin 
Mekânsal Yansıması
A h m e t  H a t i p o ğ l u  -  S a d ı k 
Hizmetkar
Zeynep Daşdemir - Bir Varmış Bir 
Yokmuş
Esra Nur Erşahin Soltekin - Mimarsız 
Mekânlar, Mekânsız İnsanlar, 
İnsansız Mekânlar
Songül Tosun  -  Kül ve Çiçek
F a t m a  Ç i ç e k  -  L e y l a ' n ı n 
Oyuncağını Vermeyen Yok Olsun
Murat Çağıl – Televizyon Tamircisi
Ardahan Görkem Tepe - Veri 
Denizinde Ansıma
Münteha Arabalı Tatar  -  Bir 
Yüzey Araştırması Örneği Olarak 
Ruhum
Nevinnur Yeşildere  -  On Üç Adım
Ecem Çalışkan  -  Saç ve Gömü
Can Kayaaslan - Saklanmaya 
Övgü

20 Faliyet Raporu



“ Mimarlar Odası, “Prefabrik sınıar geçici olarak kullanılmalı”
en kısa zamanda okullarımızın ziki altyapısı geliştirilmeli” açıklamasını yaptı.

30 Eylül 2024

K T M M O B  M i m a r l a r  O d a s ı , 

okulların mekan kapasitesini 

artırmak amacıyla inşa edilen 

prefabrik sınıarın “acil durum 

planı” olarak değerlendirilip 

geçici olarak kullanılması ve en 

kısa zamanda okulların ziki 

a l t y a p ı s ı n ı n  g e l i ş t i r i l m e s i 

gerektiğini vurguladı.

K T M M O B  M i m a r l a r  O d a s ı 

Başkanı Onur Olguner, Kıbrıs Türk 

P e d i a t r i  K u r u m u  Y ö n e t i m 

Kurulu'nun “Okul Sağlığı” başlığı 

altında düzenlediği sempoz-

yumda, depreme dayanıksız 

binalar ve plansız nüfus artışı 

nedeniyle, hızlı çözüm olarak 

değerlendirilen prefabrik sınıar 

inşa edilmesi konusunda uzman 

üyelerinin kaleme aldığı bir 

d e ğ e r l e n d i r m e  r a p o r u 

sunduklarını kaydetti.

Bu raporun, ilgili yapıları “Mimari 

Çözüm ve Yapı Fiziği” açısından 

değer lend i rd iğ in i  be l i r ten 

O l g u n e r ,  ü l k e d e k i  e ğ i t i m 

mimaris ine katkı sağlaması 

açısından raporu kamuoyuyla 

da paylaştıklarını belirtti. Rapor 

şöyle:

21 Faliyet Raporu



MİMARİ ÇÖZÜMÜN DEĞERLEN-

DİRİLMESİ.

Mimari Dilin Tartışılması:

Tasar lanan pre fabr i k  s ın ı f 

modülleri, genellikle mevcut 

okul yapılarına ek olarak plan-

lanmış; ancak okul yerleşke-

sindeki mimari bütünlüğü çoğu 

zaman bozmuştur. Bu tür yapılar, 

genellikle son çare olarak acil 

durumlarda kullanıldığı için 

çocuklar dahil birçok kişide 

olağanüstü koşulları çağrış-

tırmaktadır. Günümüz koşulla-

rında, sosyal medyanın etkisiyle 

çocukların savaş ve doğal 

afetler gibi dünya çapında 

yaşanan olumsuzluklara dair 

farkındalığı yüksektir. Bu tür 

mimar i  yapı lar ,  çocuklar ın 

algısını doğrudan tüm dünya-

daki olumsuzluklara odaklama 

tehlikesi barındırmaktadır.

MİMARİ ÇÖZÜMLERİN TARTIŞIL-

MASI:

6x8 metre boyutlarında üretilen 

prefabrik sınıar, bir giriş kapısı ve 

altı adet 1x1 metre boyutunda 

pencereye sahip olacak şekilde 

tasarlanmıştır.

Kapıların dışa doğru açılması 

gerekirken iç mekâna doğru 

açıldığı gözlenmiştir. Yangın, 

panik veya çocukların topluca 

sınıftan çıkma girişimlerinde ciddi 

yaralanma veya ölüm tehlikesi 

yaratabileceği tespit edilmiştir.

Sınıar, su basma riskini azaltmak 

ve yapıyı su ile nemden korumak 

amacıyla yerden yüksekte 

tasarlanmıştır. Ancak, kot farkı 

kapı eşiğinde başladığından 

sınıfa giriş ve çıkışlar ciddi tehlike 

oluşturmaktadır.

Sınıar, bazı uygulamalarda 

toprak zemine, bazı durumlarda 

ise sert zemin üzerine yerleş-

tirilmektedir. Her iki çözümde de 

c i d d i  t a s a r ı m  s o r u n l a r ı 

gözlemlenmiştir.

Pencere açıkl ık lar ı  dikkate 

alındığında, sınıf modüllerinin 

yerleşimi genellikle ışık, hava-

landırma ve gürültü açısından 

sorun yaratmaktadır.

BİNA YAPI FİZİĞİ AÇISINDAN 

DEĞERLENDİRME.

Doğal aydınlatma konforu 

değerlendirmesi:

Doğal aydınlatmanın sağlana-

bilmesi için yürürlükteki kuralları-

m ı z a  g ö r e ,  m e k â n  t a b a n 

alanının en az %20'si kadar 

saydam yüzey (pencere) alanı 

tasarlanması gerekmektedir. 

Tasarlanan sınıf modülleri 48 m² 

taban alanına ve 6 m² pencere 

alanına sahiptir. Bu, kurallara 

uygun olmadığı gibi, birbirine 

çok yakın yer leşt i r i len s ını f 

üniteleri, pencereleri aydın-

l a t m a  a ç ı s ı n d a n  i ş l e v s i z 

kılmaktadır. Doğal aydınlat-

manın yetersiz olması, çocukların 

sınıf algısını olumsuz etkileyerek 

eğitimde kayıplara yol açma riski 

taşımaktadır.

İç  mekân hava kal i tes in in 

değerlendirilmesi:

Sınıf modülleri poliüretan veya 

ekstrüde polistiren ısı yalıtımlı 

sandviç panellerden üretilmiştir. 

Bu tür ısı yalıtım malzemeleri, 

çoğu sentetik malzeme gibi, 

belirli koşullar altında, özellikle 

üretim veya yanlış kurulum 

sırasında, ya da aşırı ısıya veya 

ateşe maruz kaldığında potan-

siyel olarak toksik maddeler 

serbest bırakabilir. Yeni kurulan 

poliüretan köpük ısı yalıtımı, 

izosiyanatlar (isocyanates) veya 

u ç u c u  o r g a n i k  b i l e ş i k l e r 

(VOC'ler) gibi az miktarda kim-

yasal açığa çıkarabilir. Ancak, 

s e r t l e ş m e  s ü r e c i  t a m a m -

landıktan sonra, uygun şekilde 

monte edilen poliüretan yalıtım 

genellikle stabildir ve emisyonlar 

önemli ölçüde azalır.

Dolayısıyla, kullanılan malze-

meler iç mekân hava kalitesini az 

da olsa olumsuz etkilemektedir. 

Cam yünü ve taş yünü kullanılan 

panel ler in tercih edi lmesi , 

özellikle yangın veya yüksek ısıya 

maruz kalma durumlarında, iç 

mekân hava kalitesinin daha az 

etkilenmesini sağlayacaktır.

Ku l lan ı lan panel le r in  nem 

geçirme katsayılarının çok düşük 

olması nedeniyle, iç mekândaki 

h a v a  n e m  o r a n ı n ı n  a ş ı r ı 

yükselmesi beklenmektedir. 

Doğal havalandırma haricinde 

nemin tehlikesini azaltacak nem 

drenaj sistemlerinin yapılmadığı 

gözlemlenmişt ir .  Bu durum, 

öğrencilerde alerjik reaksiyon-

lara yol açabilmektedir.

Isıl konforun değerlendirilmesi:

B ina yapıs ında ı s ı  yal ı t ıml ı 

paneller kullanıldığı için, özellikle 

kış aylarında mekânların ısıl 

konfor performansı nispeten 

yüksektir. Ancak, nem kontrolü 

yapılması gerekmektedir. Sıcak 

hava koşullarında ise, iklimlen-

dirme (nem ve sıcaklık kontrolü) 

yapılmadan mekânların kullanıl-

ması mümkün değildir.

Ses konforu (mekân akustiği) 

değerlendirmesi:

Sınıf dış duvarlarını oluşturan 

panel le r in  ses  geçi rgen l ik 

katsayısı yüksektir. İç mekânda 

akustik açıdan konforlu bir ortam 

oluşturulması mümkün değildir. 

Özellikle sınıf ünitelerinin birbirine 

çok yakın yerleştir i lmesi bu 

sorunu artırmaktadır. Gürültü 

probleminin eğitim kalitesini 

olumsuz etkilemesi kaçınılmazdır. 

Sınıf ünitelerinin duvar ve çatı-

sında ses yalıtımını artırıcı ön-

lemler alınmalıdır.

SONUÇ DEĞERLENDİRME:

Yukarıda sıralanan gerekçeler 

doğrultusunda, okullarımızın 

mekân kapasitesini artırmak 

amacıyla inşa edilen prefabrik 

sınıarın, acil durum planı olarak 

değerlendirilip geçici olarak 

kullanılması ve en kısa zamanda 

okullarımızın ziki altyapısının 

geliştirilmesi gerekmektedir.”

22 Faliyet Raporu



“

KTMMOB Mimarlar Odası BLU 
FORES HR ile meslek odamızın 
kurumsallaşması güçlendirecek 
önemli bir adım attı. 
İmzalanan sözleşme kapsamın-
da, Mimarlar Odası'nın personel 
yönetiminde daha etkin ve 
verimli bir sistem kurulumunun 
sağlanması hedeeniyor.
“Kolay İK” olarak adlandırılan  
sistemin kurulumu ile Mimarlar 
Odası'nın organizasyonel yapısı-
nın modern bir çerçeveye otur-
tulması hedeeniyor.

Mimarlar Odası ile Near East 
Hayat Sigorta arasında, oda 
personelini kapsayan sigorta 
poliçesi imzalandı.
Son altı ay içerisinde gösterdikleri 
özverili çalışmalar sayesinde vize 
işlemlerindeki bekleme süresini 
22 günden 7 güne indirmeyi 
başaran personelimiz için, Near 

East Hayat Sigorta ile tam kap-
samlı bir sigorta poliçesi hayata 
geçirilmiştir. Bu anlaşma, özellikle 
en yoğun ve stresli dönemlerde 
dahi görevlerini aksatmadan 
yerine getiren personelimize bir 
teşekkür niteliğindedir.
Bu hizmete ek olarak, Mimarlar 
Odası  ve Near East Hayat 

Sigorta arasında oda üyelerine 
yönelik indirimler de gündeme 
gelmiştir. Önümüzdeki hafta 
i ç e r i s i n d e  t ü m  d e t a y l a r ı 
üyelerimizle paylaşılacak olan 
bu indirimler sayesinde, oda 
üyeleri sigorta poliçelerinde özel 
avantajlardan yararlanabile-
cektir.

EKİM
2024

“ BLU FORES HR ile meslek odamızın kurumsallaşması güçlendirecek.

2 Ekim 2024

Mimarlar Odası ile Near East Hayat Sigorta arasında, 
oda personelini kapsayan sigorta poliçesi imzalandı.

4 Ekim 2024
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““

“

KTMMOB Mimarlar Odası üyesi 
o lduğu Europa Nost ra 'n ın 
düzenlemiş olduğu European 
Cultural Heritage Summit 2024'e 
katılım gösterdi.
 Mimarlar Odasının Europa 
Nostra Delegeleri olan KTMMOB 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner, KTMMOB Anıtlar Yüksek 

Kurulu Temsilcisi ve Eski Oda 
B a ş k a n ı  T ü r k e r  A k t a ç  v e 
KTMMOB Anıtlar Yüksek Kurulu 
Alt Komite temsilcisi Fatmagül 
Öge'den oluşan heyet 6-8 Ekim 
tarihlerinde Europa Nostra 2024 
etkinliklerine katılım gösterdi.
2024 Europa Nostra Ödülleri 
Se remon i s i ,  kü l tü re l  m i ras 

konusunda konferanslar, Europa 
Nostra Genel Kurulu ve bunun 
gibi etkinliklerde katılım gösteren 
heyet  M imar la r  Odas ı ' n ın 
u lus lararas ı  mevcudiyet in i 
güçlendi recek bağlant ı lar 
üzerine çalışmalar yaptı.

Mimarlar Odası üyesi olduğu Europa Nostra dahilinde yapılan 
European Cultural Heritage Summit 2024'e katılım gösterdi.

 8 Ekim 2024
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“

14 Ekim 2024 tarihinde, Mimarlar 
O d a s ı  M e r k e z  B i n a s ı ' n d a 
düzenlenen Mekân Anlatımı 
Metin Yarışması ödül töreni, 
mimarlık camiasını bir araya 
getiren unutulmaz bir etkinliğe 
ev sahipliği yaptı. Törende, 
yar ı şman ın  kazanan la r ına 
sertikaları ve para ödülleri 
takdim edilerek, başarıları için 
tebrik edildi. 
Etkinl iğin açıl ış konuşmasını 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner gerçekleştirdi. Olguner, 
yarışmanın mimarlık alanındaki 
önemine değinerek, katılım-
cıların yaratıcılıklarını sergileme-
lerinin ve sektördeki gelişmelere 
katkıda bulunmalarının büyük bir 
değer taş ıdığını  vurguladı. 
Ardından, seçici kurul başkanı 
Müge Cengizkan, yarışmanın altı 
yıllık sürecindeki istikrarını ve 
katılımcıların gösterdiği çabayı 
takdir eden bir konuşma yaptı. 
Yayın kurulu başkanı Bahar 

U luçay,  e tk in l iğ in  kü l tü re l 
boyutuna dikkat çekerken, eski 
oda başkanlarından Azmi Öge 
de mimarlık disiplininin evrimine 
dair içgörüler sundu. KTMMOB 
Başkanı Seran Aysal, mimarlık 
mesleğinin önemini bir kez daha 
hatırlatarak, bu tür yarışmaların 
sektördeki dayanışmayı pekiş-
tirdiğini belirtti. Tüm konuş-
macılar, yarışmanın sadece bir 
ödül etkinliği olmadığını, aynı 
zamanda mesleğin geleceğine 
ışık tutan bir platform olduğunu 
ortak bir dil le ifade etti ler. 
K o n u ş m a l a r ı n  a r d ı n d a n , 
kazananlara ödülleri takdim 
edildi ve yarışmacılar ile üyeler 
arasında sıcak bir sohbet ortamı 
oluştu. 
Mimarlık tutkusunun paylaşıldığı 
bu gece, anı fotoğraarıyla 
taçlandı r ı ld ı .  Kat ı l ımcı lar ın 
birbirleriyle kaynaştığı, bilgi ve 
deneyimlerin paylaşıldığı bu özel 
gece, mimarlık dünyasında yeni 

ufukların açılmasına vesile oldu. 
M i m a r l a r  O d a s ı ,  b u  t ü r 
etkinliklerle sektörün dinamizmini 
artırmaya ve genç yetenekleri 
d e s t e k l e m e y e  d e v a m 
edecektir.

15 Ekim 2024

Mekân Anlatımı Metin Yarışması Ödül Töreni Coşkuyla Gerçekleşti

25 Faliyet Raporu



Mimarlar Odası Mağusa Bölge 
Toplantısı, 17 Ekim tarihinde 
Mağusa Gelişim Merkezi'nde 
yoğun katılımla gerçekleştirildi. 
Toplantıda, üyeler in çeşit l i 
kurumlarda karşılaştıkları sorunlar 
ve bölgeye yönelik potansiyel 
vizyonlar ele alındı. Görüşmeler, 
karşılıklı işbirliği ve çözüm odaklı 

y a k l a ş ı m l a r l a  o l u m l u  b i r 
atmosferde sürdü.
Toplantı, üyeler arasında yapıcı 
bir diyalog ortamı oluştururken, 
g e l e c e k t e k i  i ş b i r l i k l e r i  v e 
bö lgese l  m imar i  v i zyonun 
şekillendirilmesine yönelik önemli 
adımlar atıldı. Mimarlar Odası, 
bi lgi lendirme toplantı larına 

Girne ve ardından Lefkoşa'da 
devam etmeyi planlamaktadır.
Mimarlar  Odası ,  üyeler in in 
karşılaştıkları zorlukları ele almak 
ve bölgesel  gel i ş ime katk ı 
sağlamak amacıyla düzenlenen 
bu toplantılarla, meslektaşları 
arasında iletişimi ve işbirliğini 
güçlendirmeyi hedeemektedir. 

“

Mimarlar Odası Mağusa Bölge Toplantısı Gerçekleştirildi

17 Ekim 2024

Tüzüğü Güncellenmiş Hali Baskısı Lefkoşa Surlariçi Merkez 
Binası'ndan ve Vize Bürosu'ndan ücretsiz alınabilir.

19 Ekim 2024
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“

Protokol, Gazimağusa Belediyesi 
Belediye Başkanı Süleyman 
Uluçay ve KTMMOB Mimarlar 
Odası Başkanı Onur Olguner 
t a r a f ı n d a n  i m z a l a n a r a k , 
bölgenin çevresel, kültürel ve 
ekonomik değerlerini ön plana 
çıkaracak yarışma projesinin ilk 
adımı atılmış oldu.
İmza törenine, yarışmanın jüri 

başkanlığını üstlenen Doç. Dr. Er-
c a n  H o ş k a r a ,  B e l e d i y e 
Asbaşkan ı  Hüsey in  Manik , 
Gazimağusa Belediyesi yetkilileri 
ile Mimarlar Odası Saymanı 
Mustafa Dinsev ve Oda Yönetim 
Kurulu üyeleri Nesil Afşin ve Doğa 
Üzümcüoğlu katılım gösterdi.
Protokol çerçevesinde, yarışma 
sürecinin önümüzdeki haftalar-

da başlayacağı konusunda 
mutabakat sağlandı. Bu önemli 
yarışma projesi ile Gülseren 
Göleti bölgesinin sürdürülebilir bir 
anlayışla geliştirilmesi ve kente 
katk ı  sağ layacak yarat ıc ı 
çözümlerin ortaya konulması 
hedeenmektedir.

31 Ekim 2024

Gazimağusa Belediyesi ile Kıbrıs Türk Mühendis ve 
Mimar Odaları Birliği (KTMMOB) Mimarlar Odası arasında, “Gazimağusa, 

Gülseren Göleti Ulusal Kentsel Tasarım Yarışması” protokolü imzalandı. 

27 Faliyet Raporu



Mimarlar Odası Lefkoşa Bilgilen-
dirme Toplantısı, 31 Ekim 2024 
t a r i h i n d e  B T H K  b i n a s ı n d a 
üyelerin katılımla gerçekleştirildi. 
Toplantıda, Mimarlar Odası 
Başkanı Sayın Onur Olguner, 
bugüne kadar yürütülen süreç-

lere ilişkin kapsamlı bir değer-
lendirmeyi üyelerle paylaştı. 
Toplantıda ayrıca üyelerden 
gelen sorular yanıtlanarak çeşitli 
konularda görüş alışverişinde 
bulunuldu. Samimi ve yapıcı bir 
ortamda geçen toplantı, mes-

lektaşlar arasındaki dayanışmayı 
g ü ç l e n d i r e c e k  k o n u l a r a 
değindi.
Katılım gösteren tüm değerli 
üyelerimize teşekkür ederiz.

“

Mimarlar Odası Lefkoşa Bilgilendirme Toplantısı Gerçekleştirildi

31 Ekim 2024
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“

Mimarlar Odası İmar Komitesi 
bünyesinde oluşturulan “GİYİP 
Ad-Hoc Komitesi,” Perşembe 
günü Başkan Onur Olguner'in 
katılımı ile, Sayman Mustafa 
Dinsev'in koordinasyonunda, 
Fevzi Özersay, Ceren Alkan, Ece 
Balcı, Hasan Pekineli, Cenk Basri 
v e  F a t o ş  S a r ı  A r ı n ş a n 
katıl ımılarıyla i lk toplantısını 
gerçekleştirdi. 
Toplantıda odamızın yaptığı 

çağrı doğrultusunda üyelerden 
gelen görüşler değerlendirildi ve 
GİYİP kapsamında yapılacak 
yapı la r ın  mimar i  ka l i tes in i 
koruma hedenin altı çizildi.
K o m i t e  ç a l ı ş m a l a r ı n d a 
bölgelerdeki mimari kaliteyi 
korumayı ve geliştirmeyi öncelikli 
hedeeri arasına koymuştur. 
B ö l g e n i n  m e v c u t  m i m a r i 
dokusunu sürdürülebi l i r  b i r 
şekilde iyileştirerek, bölgenin 

estetik değerlerini ve fonksiyonel 
nitel iklerini artırmak, kentin 
kimliğini geleceğe taşımak 
komitenin önceliklerinden biridir.
B u  b a ğ l a m d a  i m a r  p l a n ı 
değişikliğine yapılacak olan 
mimari öneriler üyelerden gelen 
görüşlere göre yapılacak ve 
Şeh i r  P lan lama Dai res i  i le 
paylaşılacaktır.

KASIM
2 0 2 4

“ Gazimağusa İskele Yeniboğaziçi İmar Planı (GİYİP) 
Ad-Hoc Komitesi İlk Toplantısını Gerçekleştirdi

5 Kasım 2024
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Mimarlar Odası tarafından dü-
zenlenen bölge toplantılarının 
sonuncusu olan Girne Bilgilen-
dirme Toplantısı, 5 Kasım 2024 Salı 
günü Final Üniversitesi konferans 
s a l o n u n d a  ü y e l e r i m i z i n 
kat ı l ımıy la gerçek leşt i r i ld i . 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
O l g u n e r ' i n  k o n u ş m a s ı y l a 
başlayan toplantıda, üyelere 
süreçle ilgili güncel bilgilen-

dirmeler sunuldu ve Oda'nın 
yürüttüğü çalışmaların detayları 
ile ulaşılan aşamalar hakkında 
önemli bilgiler paylaşıldı.
Toplantı boyunca üyelerimizin 
önerileri dinlenerek her bir görüş 
samimi ve yapıcı bir ortamda ele 
alındı. Bu karşılıklı kir alışverişi, 
yürütülen çalışmaların geliş-
tir i lmesi ve ileriye taşınması 
açısından değerli katkılar sundu.

Toplantıya katılarak bilgi ve gö-
rüşlerini paylaşan tüm üyele-
rimize teşekkür ederiz. Mimarlar 
Odası olarak, bu tür etkinliklerle 
mesleğimiz adına güçlü adım-
larla ilerlemeye ve ortak vizyonu-
muzu geleceğe taşımaya de-
vam edeceğiz.

“

Mimarlar Odası Girne Bilgilendirme Toplantısı Gerçekleştirildi

5 Kasım 2024

Girne İkinci Bölge Emirname 
Değiş ik l iği  Ad-Hoc Komi-
tesi'nin, Şehir Planlama Dairesi 
tarafından hazırlanmış olan 
emirname değişik-liğindeki 
mimari konular ile ilgili yapmış 
olduğu önerileri ekte sizinle 
paylaşıyoruz.
Bölgede yapılan yapıların 

mimari kalitesini arttırmak 
amacıyla hazıranmış olan bu 
öneri lerin değişikl ikte yer 
alması için çalışmalarımız 
devam etmektedir.
(Rapor Mimarlar Odası Resmi 
İnternet Satfasından indirile-
bilir)

“
Online olarak da ulaşabilirsiniz.

11 Kasım 2024
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“ Mimarca 97 dijitalde yayımlandı

11 Kasım 2024

Eskişehir Teknik Gezisi çerçeve-
sinde, Ercan Havalimanı'ndan 
Ankara'ya hareket eden ekip, 
Eskişehir'e geçmeden önce 1921 
yılında Mustafa Kemal Atatürk 
tarafından Anadolu'nun zengin 
kültürel mirasını sergi lemek 
amacıyla kurulan Anadolu 
Medeniyetler Müzesi'ni ziyaret 

etti.
1997 yılında Avrupa Yılın Müzesi 
Ödülü'nü kazanan bu değerli 
müze, yalnızca barındırdığı 
zengin arkeolojik eserlerle değil, 
Türkiye Cumhuriyeti'nin kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk'ün müze-
ciliğe verdiği değeri yansıtması 
açısından da önemli bir sembol 

niteliğindedir.
Teknik geziye katılan mima-
rlarımız, Anadolu medeniyet-
lerini ustalıkla anlatan bu müzeyi 
gezerken, adamızın zengin 
tarihini ziyaretçilere sunacak bir 
müzenin öz lemin i  duyarak 
ziyaretlerini tamamladılar.“

Eskişehir Teknik Gezisi  yapıldı.

14 Kasım 2024
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“Deprem riskini fark edin ve 
siyaset üstü bir konu olarak ele 
alın!” Kaynak: “Deprem riskini 
fark edin ve siyaset üstü bir konu 
olarak ele alın!”
Mimar lar  Odas ı  dev let  ve 
hükümet yetkililerine “deprem 
riskini fark edin ve siyaset üstü bir 
konu olarak ele alin!” çağrısında 
bulundu.Kıbrıs Türk Mühendis ve 
Mimar Odalar Birliği (KTMMOB) 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner yazılı açıklamasında 
cumartesi gününe ada açık-
larında yaşanan deprem şoku ile 
başladıklarını belirtti.Olguner, 
Şubat 2023'te yaşanan deprem 
sonrası gündeme gelen ülkenin 
depreme hazır olup olmadığıyla 
i lg i l i  soru lar ın,  önceki  gün 
yaşanan depremlerle yeniden 
su yüzüne çıktığını ifade etti.
Olguner,  KTMMOB altında 
kurulan Yapı Denetim Portalı'nın, 
kendi sistemi dahilinde yapılan 
binaların depreme karşı gücünü 
garanti altına alma hedeyle 
hayata geçirildiğini kaydet-
ti.KTMMOB'nin Yapı Denetim 
Por ta l ı 'n ı  hayatta tutmak, 
bürokratik sorunları gidermek ve 
tüm belediyelere yayılmasını 
sağlamak için büyük bir çaba 
gösterdiğini kaydeden Olguner, 
“Ancak ruhsatsız ve yapı dene-
tim sisteminden geçmeden 
yapımına başlanan yapılar 
dayanıklılık kontrolüne tabi tutul-
mamakta ve toplum sağlığını 
teh l i keye sokmaktadı r .  Bu 
noktada yerel yönetimlerin de 
binalarımızı depreme dayanıklı 
hale getirme konusunu ciddiyet-
le ele almalı ve bu konuda 
karar l ı l ı k  göstermeler i  çok 
önemlidir. Ancak belediyelerin 

kararlılığıyla sistemin karşılaştığı 
sorunlar giderilebilecek, rapor-
lama işlemi hızlanacak ve bina 
sahiplerine binanın depre-me 
karşı dayanıklı olduğunu beyan 
eden bina kimlikleri sunula-
bilecektir.” ifadelerini kullandı. 
“1999 öncesi yapılan yapılar 
acilen elden geçirilme- l idir” 
Deprem hasarı riskini en yüksek 
oranda taşıyan yapıların 1999 
önces i  inşa edi len yapı lar 
olduğuna dikkat çeken Olguner, 
“Gölcük Depremi Türkiye'de ve 
KKTC'de deprem gerçeği ile 
yüzleşmemiz adına bir milat 
olmuştur. Bu tarihten itibaren 
yapı malzemeleri değişmiş, 
s tandart lar  depreme göre 
güncel lenmiş  ve b inalar ın 
taşıy ıcı  s istemler inin asgari 
ihtiyaçları inşaat mühendisleri 
tarafından elden geçirilmiştir. 
Ancak eski yönetmelik uyarınca 
yapılan bu yapılar mutlaka 
İnşaat Mühendisleri tarafından 
testlere tabi tutulmalıdır” dedi.
"Eski binaların yeni binalardan 
daha sağlam olduğu" söylemi-
nin gerçeği yansıtma-dığını 
belirten Olguner, bu yapıların 
hazır beton, nervürlü demir, 
mütemadi temel gibi önemli 
yapı elemanları kullanılmadan 
yapıldığını kaydetti.
O l a s ı  b i r  d e p r e m  a n ı n d a 
binaların dayanıklılıkların, inşaat 
mühendisleri tarafından test 
edilmesi gerektiğini dile getiren 
Olguner, devletin görevinin 
sadece okulların güçlendirilme-
sini sağlamak değil, aynı zaman-
da ülkedeki  tüm binalar ın 
sağlamlığını kontrol edecek me-
kanizmaları hayata geçirmek 
olduğunu vurguladı.

Deprem tehlikesi taşıyan bina-
ların yenilenmesi için imar teş-
viklerinin hayata geçmesi gerek-
tiğini dile getiren Olguner, bu 
konuda çalışmaya hazır olduk-
larının altını çizdi.
Depreme karşı dayanıksızlığı 
tespit edilmiş olan binaların 
yıkılarak yeniden inşa edilmesini 
sağlayacak imar teşviklerinin 
imar planlarında belirlenmesiyle, 
olası bir deprem durumunda 
birçok vatandaşın hayatının 
kurtulacağını belirten Olguner, 
bu konudaki çalışmalarıyla Şehir 
Planlama Dairesi'ne sunacakları 
öneri rapor hazırlıklarının devam 
ettiğini kaydetti. “Deprem riski 
gerçektir ve siyaset üstü bir 
konudur”
Depreme karşı önlem almanın 
hükümetin, muhalefet partile-
rinin, yerel yönetimlerin ve tüm 
kamu yöneticilerinin sorum-
luluğu olduğuna dikkat çeken 
Olguner sözlerini şöyle tamam-
ladı:

 mütemadi temel gibi önemli 
yapı elemanları kullanılmadan 
yapıldığını kaydetti.
O l a s ı  b i r  d e p r e m  a n ı n d a 
binaların dayanıklılıkların, inşaat 
mühendisleri tarafından test 
edilmesi gerektiğini dile getiren 
Olguner, devletin görevinin 
s a d e c e  o k u l l a r ı n 
güçlendir i lmesini sağlamak 
değil, aynı zamanda ülkedeki 
tüm binalar ın  sağlaml ığ ın ı 

“

. “Deprem riskini fark edin ve siyaset üstü bir konu olarak ele alın!” 
 

18 Kasım 2024
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“Mimarlar Odası, kamu kuruluşu 
niteliğinde bir meslek odası 
olarak Yapı Denetim Portalı ile 
yeni yapıları  ve imar planı 
önerileri ile eski yapı stokundaki 
binalarımızı daha güvenli hale 
getirmek için yoğun çabalarına 
devam edecekt i r .  Dev let i 
yönetenler de bu konunun cid-
diyetini fark etmeli, konuyu 
siyasetten arındırarak ele almalı 
ve bilim insanlarının sözlerine 
kulak vermelidir. Ülkemizde 
yaşayan her bireyin can güven-
liğini korumak devletin en asli 
görevidir. Bu görevi her fırsatta 
ilgililere ve yetkililere hatırlat-
maya devam edeceğiz!” 

Kaynak: “Deprem riskini fark edin 
ve siyaset üstü bir konu olarak ele 
alın!”
“1999 öncesi yapılan yapılar 
a c i l e n  e l d e n  g e ç i r i l m e l i -
dir”Deprem hasarı riskini en 
yüksek oranda taşıyan yapıların 
1999 öncesi inşa edilen yapılar 
olduğuna dikkat çeken Olguner, 
“Gölcük Depremi Türkiye'de ve 
KKTC'de deprem gerçeği ile 
yüzleşmemiz adına bir milat 
olmuştur. Bu tarihten itibaren 
yapı malzemeleri değişmiş, stan-
dartlar depreme göre güncel-
lenmiş ve binaların taşıyıcı sis-
temlerinin asgari ihtiyaçları 

inşaat mühendisleri tarafından 
elden geçirilmiştir. Ancak eski 
yönetmelik uyarınca yapılan bu 
yapılar mutlaka İnşaat Mühen-
disleri tarafından testlere tabi 
tutulmalıdır” dedi.
"Eski binaların yeni binalardan 
daha sağlam olduğu" söyle-
minin gerçeği yansıtmadığını 
belirten Olguner, bu yapıların 
hazır beton, nervürlü demir, olası 
bir deprem anında binala-rın 
d a y a n ı k l ı l ı k l a r ı n ,  i n ş a a t 
mühendisleri tarafından test 
edilmesi gerektiğini dile getiren 
Olguner, devletin görevinin 
sadece okulların güçlendiril-
mesini sağlamak değil, aynı 
zamanda ülkedeki tüm binaların 
sağlamlığını kontrol edecek 
mekanizmaları hayata geçir-
mek olduğunu vurguladı.
D e p r e m  t e h l i k e s i  t a ş ı y a n 
binaların yenilenmesi için imar 
teşviklerinin hayata geçmesi 
gerektiğini dile getiren Olguner, 
bu konuda çalışmaya hazır 
olduklarının altını çizdi.
Depreme karşı dayanıksızlığı 
tespit edilmiş olan binaların 
yıkılarak yeniden inşa edilmesini 
sağlayacak imar teşviklerinin 
imar planlarında belirlenmesiyle, 
olası bir deprem durumunda 
birçok vatandaşın hayatının 
kurtulacağını belirten Olguner, 

bu konudaki çalışmalarıyla Şehir 
Planlama Dairesi'ne sunacakları 
öneri rapor hazırlıklarının devam 
ettiğini kaydetti. “Deprem riski 
gerçektir ve siyaset üstü bir 
konudur”
Depreme karşı önlem almanın 
hükümetin, muhalefet partileri-
nin, yerel yönetimlerin ve tüm 
kamu yöneticilerinin sorum-
luluğu olduğuna dikkat çeken 
Olguner sözlerini şöyle tamam-
ladı:
“Mimarlar Odası, kamu kuruluşu 
niteliğinde bir meslek odası 
olarak Yapı Denetim Portalı ile 
yeni yapıları  ve imar planı 
önerileri ile eski yapı stokundaki 
binalarımızı daha güvenli hale 
getirmek için yoğun çabalarına 
devam edecekt i r .  Dev let i 
yönetenler de bu konunun 
ciddiyetini fark etmeli, konuyu 
siyasetten arındırarak ele almalı 
ve bilim insanlarının sözlerine 
kulak vermelidir. Ülkemizde ya-
şayan her bireyin can güvenliğini 
k o r u m a k  d e v l e t i n  e n  a s l i 
görevidir. Bu görevi her fırsatta il-
gililere ve yetkililere hatırlatmaya 
devam edeceğiz!” 

Kaynak: “Deprem riskini fark edin 
ve siyaset üstü bir konu olarak ele 
alın!”
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14-17 Kas ım 2024 tar ih le r i 
a r a s ı n d a  M i m a r l a r  O d a s ı 
tarafından düzenlenen teknik 
gezi kapsamında, Ankara ve 
Eskişehir ' in tarihi ve mimari 
zenginlikleri yerinde incelendi. 
Gez i  programı,  Ankara'da 
Anadolu Medeniyetler Müzesi 
ziyareti ile başladı. Anadolu'nun 
binlerce yıllık tarihine ışık tutan bu 
müze, katılımcılar üzerinde derin 
bir etki bıraktı. Eskişehir'de ise 
mimari ve kültürel keşier devam 
ett i .  Z iyaret edi len başl ıca 
mekanlar arasında Odunpazarı 
Evleri, Balmumu Müzesi, Eskişehir 

Bilim ve Deney Merkezi, Odun-
pazarı Modern Müze (OMM) ve 
Porsuk Çayı yer aldı. Özellikle 
Kengo Kuma ve Associates'in 
tasar lad ığ ı  OMM, çağdaş 
mimarinin başarılı bir örneği 
olarak büyük beğeni topladı.
Bu tür etk inl ik ler ,  Mimarlar 
Odası'nın üyeleri arasındaki 
dayanışmayı güçlendirmesinin 
yanı  s ı ra ,  mes lek i  b i lg i  ve 
deneyimlerin paylaşılmasına da 
olanak sağlıyor. Gezide hem 
geleneksel hem de modern 
mimarinin farklı yönleri incele-
n i r k e n ,  ü y e l e r  a r a s ı n d a k i 

etkileşim ve paylaşım artırıldı.
Mimarlar Odası olarak, teknik 
gezilerin mimarlık mesleğine 
katkı sağlaması ve üyelerimizin 
mesleki birikimini geliştirmesi 
açısından son derece önemli 
olduğuna inanıyoruz. Gelecekte 
de benzer organizasyonlarla, 
mesleki ve kültürel etkinliklerimizi 
sürdürmeye devam edeceğiz.
Bu anlamlı gezide emeği geçen 
tüm üyelerimize teşekkür eder, 
bir sonraki teknik gezide tekrar 
buluşmayı dileriz.

Mimarlar Odası Teknik Gezisi:
Eskişehir ve Ankara'nın Mimari ve Kültürel Değerleri Keşfedildi

17 Kasım 2024
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“

22 Kasım 2024 tarihinde BTHK 
Konferans Salonu'nda gerçek-
leşen “Nevzat Sayın Söyleşisi”, 
yoğun bir katılımla tamamlandı. 
Söyleşi ,  interaktif  yapıs ı  ve 

s a m i m i  a t m o s f e r i  i l e  ö n e 
çıkarken, katılımcılar Nevzat 
Sayın gibi önemli bir mimarla 
birebir iletişim kurma fırsatını 
buldu. Etkinlik sonunda düzen-

lenen kısa kokteylde, mimarlık 
camiası bir araya gelerek kir 
alışverişinde bulundu.

“

Nevzat Sayın Söyleşisi Büyük İlgi Gördü

22 Kasım 2024
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K T M M O B  M i m a r l a r  O d a s ı 
Başkan, Yönetim Kurulu ve 
ç a l ı ş a n l a r ı ,  L e f k o ş a  T ü r k 

B e l e d i y e s i  t a r a f ı n d a n 
düzenlenecek olan Lefkoşa 
M a r a t o n u ' n a  k a y ı t l a r ı n ı 

gerçekleştirdi.

“

KTMMOB Mimarlar Odası Lefkoşa Maratonu'na Katılıdı.

27 Kasım 2024
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Bugün okulumuzu Mimarlar 
O d a s ı  B a ş k a n ı  S n . O n u r 
Olguner,Yönetim Kurulu Üyesi 
Sn.Mustafa Dinsev ve Cumhu-
rbaşkanlığı Engelliler Komitesi 
Başkanı  Sn.Ahmet Akdeniz 
ziyaret ettiler.

Bu anlamlı ziyarette Mimarlar 
Odası okulumuzda "ENGELSİZ 
OKUL"  projes i  kapsamında    
gerekli tüm rampaların yapı-
mı,engelli tuvaleti yapımı ve 
engelli asansörü yapımı için 
incelemelerde bulundu.

Mimarlar odasına başlattığı bu 
duyarlı davranış için gönülden 
teşekkür ederiz.
B u g ü n  a t ı l a n  a d ı m ı n  t ü m 
okullarımızda da yer bulması 
dileğiyle.

“
Mimarlar Odasindan Engelliler için Anlamli Girişim...

28 Kasım 2024
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Emi rnamenin  kapsamında 
bulunan bölgedeki  mimari 
yaşam kalitesini zenginleştirmek 
amacıyla çalışmalarını tamam-
layan Mimarlar Odası Girne 
İkinci Bölge Emirname Değişikliği 
Ad-Hoc Komitesi, raporunu 11 
Kasım 2024 tarihinde yayım-
lamıştı.

Bu rapor kapsamında, Şehir 
Planlama Dairesi ile bir dizi 
toplantı yapılmış ve bölgedeki 
yaşam kalitesini ile mimariyi 
zenginleştirecek öneriler, şehir 
plancıları ve mimarlardan olu-
şan emirname ekibi ile müzakere 
edilmiştir.

Belirlenen uzlaşıların emirname 
kapsamına alınması hâlinde, 
bölgedeki mimariye ve yaşam 
kalitesine katkıları büyük olacak-
tır.

Bu çalışmaların yanı sıra Ga-
zimağusa, İskele ve Yeniboğaziçi 
İmar Planı Değişikliği Ad-Hoc 

Komitesi de düzenli toplan-
tılarına devam etmekte ve imar 
planlarında mimari kalitenin 

artması için katkı sunmaktadır.

KASIM
2 0 2 4

“ Mimarlar Odası ile Şehir Planlama Dairesi, 
Girne İkinci Bölge Emirname Değişikliği ile ilgili görüşmelerini tamamladı.

11 Aralık 2024

Mimar lar  Odas ı  Akademik 
Kurulu, ülkemizdeki mimarlık 
bölümler inin başkanlar ı  ve 
temsilcilerinin yoğun katılımıyla 
ik inci  toplant ıs ın ı  12 Aral ık 
Perşembe günü tamamladı. 

Toplantının gündeminde, Yetki 
Kurulu'ndan Gelen Değerlen-
dirmeler, Mesleğe Kabul Tüzüğü, 
Mimarlar Odası'nın Yapay Zeka 
P o l i t i k a l a r ı  v e  M i m a r c a 
Dergisi'nin İndekslenme Hede 

gibi konular ele alındı.
Mimar lar  Odas ı  Akademik 
Kurulu, mimarlık bölümleriyle 
yakın iletişim içinde kalarak 
çalışmalarına birlikte devam 
edecektir.

Akademik Kurulu Yoğun Katılımla 2. Toplantısını Gerçekleştirdi

12 Aralık 2024
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25 Aralık 2024

24 Aralık 2024

Yüksek üye katılımıyla 2025 Yeni Yıl Kokteylimiz Lefkoşa Bedesten'de gerçekleşti.

24 Aralık 2024

24 Aralık 2024

2025 yılı eşantiyonumuz 
olan Nespresso 

makinesi gelmiştir. 
Mimarlar Odası Merkez 

binasından 2025 yılı 
aidatları ödenerek 

alınabilir.
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Mimarlık mesleğinde 25. Yılını ve 50. Yılını dolduran üyelerimize plaketleri 
Lefkoşa Bedesten'de yapılan yoğun katılımlı yeniyıl kokteylimizde takdim edildi.

“
24 Aralık 2024
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6 Ocak 2025

10 Ocak 2025

KTMMOB Mimarlar Odası ve BRT 

iş birliğiyle hazırlanan ve Münev-

ver Özgür Özersay moderatör-

lüğünde yayınlanan Mimarlık 

Sohbetleri radyo programımız bu 

güne kadar yayınlanmış tüm 

bölümleriyle Podcast olarak 

Spotify üzerine yüklenmiştir.

Yayınların tamamı ve yeni ekle-

necek yayınlar Spotify üzerinden 

dinlenebilir.

KASIM
2 0 2 4

KTMMOB Mimarlar Odası Merkez Binası'nda
 "Mimarlık ve Çocuk" projesi kapsamında,“Taşınmaz Kültür Varlıkları ve Çocuk" 

alt başlığıyla Eski Eserler ve Müzeler Dairesi ile ortak toplantı yapıldı. 

Toplantıda çocukların kültürel 
mirası keşfetmelerini, öğren-
melerini ve bu mirasa sahip 
çıkmalarını sağlamayı amaç-
layan projenin çalışması başla-
tıldı. Bu projede çocukların kültü-

rel değerleri anlamalarına yar-
dımcı olmanın yanı sıra, mimarlık 
ve tarihi eserlerin korunmasına 
yönelik farkındalık oluşturmak da 
hedeiyor.
Eski Eserler ve Müze Dairesi ile 

çerçevenin belirlendiği toplan-
tılar sonrasında proje “Mimarlık 
ve Çocuk Komitesine” devredi-
lerek ilerleyecektir.
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Mimarlar Odası can ve mal 
kaybını önleyebilecek niteliklere 
sahip bir yangın tüzüğünün 
toplumun güvenliği açısından 
kritik bir unsur olduğunun altını 
çizdi ve Bakanlar Kurulu'na 
Yangın Yönetmeliği Tüzüğü'nü 
onaylayarak uygulamaya koy-
ma çağrısında bulundu.
Mimarlar Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Onur Olguner yazılı 
açıklamasında Türkiye'nin Bolu 
ilinde yaşanan yangın felake-
tinin tedbirsizlik ve önlem eksik-
liklerinin acı sonuçlarını bir kez 
daha ortaya koyduğuna dikkat 
çekti ve yangın güvenliğiyle ilgili 

düzenlemelerin hayati önem 
taşıdığını belirtti.
Olguner, 2017 yılında Kıbrıs Türk 
Mimar Mühendisler Odası Birliği 
(KTMMOB) çatısı altında oluştu-
rulan komisyonun, ilgili tüm mes-
lek odalarının ve paydaşların 
katılımıyla kapsamlı bir yangın 
yönetmeliği hazırladığını belirtti.
Bu yönetmeliğin mimari, makine, 
elektrik ve kimya mühendisliği 
gibi disiplinlerin uzmanlıklarıyla 
desteklenerek titizlikle hazırlan-
dığını dile getiren Olguner, 
tüzüğün itfaiye, sivil savunma ve 
şehir planlama gibi devlet 
kurumlarının görüşleri alınarak 

2018 yılında Bakanlar Kurulu'na 
sunulduğunu kaydetti.
Hükümet değişiklikleri ve yaşa-
nan gecikmeler nedeniy le 
tüzüğün hâlâ onaylanmadığını 
ifade eden Olguner, gecik-
menin, toplumu büyük risklere 
maruz bıraktığını belirtti.
Olguner, "Halkın güvenliğini 
s a ğ l a m a k  a d ı n a  Y a n g ı n 
Yönetmeliği Tüzüğü bir an önce 
KKTC Bakanlar Kurulu tarafından 
onaylanmalı ve uygulamaya 
konulmalıdır.  Umuyoruz KKTC 
Bakanlar Kurulu çağrımıza kulak 
vererek bu tüzüğü hayata 
geçirecektir.”

Mimarlar Odası Bakanlar Kurulu'na 
Yangın Yönetmeliği Tüzüğü'nü onaylama çağrısında bulundu.

22 Ocak 2025
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22 Ocak 2025

55. Dönem'de aktif bir şekilde ve 
paydaşların yoğun katılımıyla 
gerçekleştirilen Mimarlar Odası 
Akademik Kurul toplantıları, 22 
Ocak 2025 Çarşamba günü 
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
O lguner ' in  başkan l ığ ında, 
YÖDAK Başkanı Prof. Dr. Hasan 
Amca ve ülkemizdeki üniversite 
temsilcilerinin katılımıyla yapıldı.
Yeniden çalışılması amacıyla 

Hukuk Dairesi tarafından oda-
mıza iletilen “Mesleğe Kabul Tü-
züğü”, üniversitelerin paydaş-
lığını artıracak ve ekonomik 
sürdürülebilirliğini garanti altına 
alacak şekilde yeniden yapılan-
dırılacak. Bu kapsamda oluştu-
rulan komite, çalışmalarını ta-
mamladıktan sonra hazırladığı 
taslağı yönetim kuruluna suna-
cak.

Çalışmalar sırasında, söz konusu 
tüzüğün mimarı olan Mimarlar 
Odası 54. Dönem Başkanı Kozan 
Uzunoğlu'na da danışı larak 
ilerlenmektedir.
Yapıcı ve olumlu adımlarla iler-
leyen komite, iki hafta içerisinde 
aynı gündemle yeniden gö-
rüşme yapma kararı alarak 
toplantısını tamamladı

Akademik Kurul, “Mesleğe Kabul Tüzüğü” Gündemli Toplantısını Gerçekleştirdi.
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22 Ocak 2025

Kıbrıslı Türk Mimarlar Odası Baş-
kanı Onur Olguner ile Kıbrıslı Rum 
Mimarlar Odası Başkanı (Cyprus 
Architects Association) Alkis Di-
kaios'un başkanlığında yapılan 
toplant ıda ik i  oda üyeler i 
arasındaki ilişkileri güçlendirmek, 

ortak projeler hazırlamak ve ulus-
lararası söyleşiler düzenlemek 
gibi önemli konular konuları ele 
alındı.
Yapıcı ve olumlu gerçekleşen 
toplantıya Mimarlar Odası Yaz-
manı Cemal Aktunç, Yönetim 

Kurulu Üyesi Cem Toksoy, ETEK 
Temsilcileri yetkilileri Anna Pana-
yiotou, Constantinos Papa-
thomas ve Cyprus Architects 
Asssociation temsilcisi Zaharias 
Nikolaou da katıldı.

Mekan Anlatimı Yarişmasi 
Kitabimiz Basilmiştir. 

Mekan Anlatım Yarışması kitabımız basılmıştır. Mi-
marlar Odası Merkez Binası'ndan ve Vize Büro-
su'ndan ücretsiz olarak alınabilir. Tüm emeği ge-
çenlere teşekkür eder, üyelerimize keyii okumalar 
dileriz.

Kıbrıslı Türk Mimarlar Odası ile Kıbrıslı Rum Mimarlar Odası arasında 
ilişkileri güçlendirmek adına ilk toplantı yapıldı

25 Ocak 2025

50. Dönem'de KTMMOB Mimar-
lar Odası Engelli Standartları 
Komitesi tarafından hazırlanan 
ve 2016 yılında Fasıl 96 Yasası 
altında tüzük olarak hayata 
geçen ENGELLİ STANDARTLARI 
TÜZÜĞÜ baskı olarak merkez ve 
vize bürosu binalarımızdan yerini 
aldı.
“Fasıl 96 Konsolide Tüzüğü” ve  
“Kültürel Miras Alanlarında Proje 

Hazırlanması Rehberi” meslek 
kitaplarında sonra üçüncü ola-
rak basılan bu kitapçık meslek 
uygulamasında üyelerimizin 
mevzuata kolay ulaşımını he-
deemektedir.
Üyelerimiz Meslek Kitaplarını, 
Mimarca Yayınlarını ve Yarışma 
Kitaplarımızı odamızın bina-
larından ücretsiz olarak edine-
bilirler.

ENGELLİ STANDARTLARI TÜZÜĞÜ 
baskı olarak merkez ve vize bürosu binalarımızda!

27 Ocak 2025
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30 Ocak 2025

UKÜ Güzel Sanatlar, Tasarım ve Mimarlık Fakültesi Mimarlar Odasını
 Ziyarete Geldi

Mimarlar Odası Merkez Binasın-
da Başkan Onur Olguner'i maka-
mında ziyaret eden UKÜ Güzel 
Sanatlar, Tasarım ve Mimarlık 
Fakültesi heyetinden Mimarlık 
Bölüm Başkanı Yrd. Doç. Dr. 
Sertaç İlter, Dr. Zehra Babutsalı 
Alpler, Dr. Bedia Tekin ve Dr. 
Burcu Esentepe ile verimli bir 

toplantı gerçekleştirildi.
Oda ile fakülte arasındaki ilşkileri 
güçlendirmek, tasarım haftasın-
da ortak seminerler düzenlemek 
ve teknik kurultay konularında 
birliktelik yapmak gibi konularda 
çalışmaların konuşulduğu top-
lantı olumlu ve yapıcı bir havada 
geçti. Yakın zamanda yapılacak 

ortak etkinlikler üzerinde prensip 
olarak mutabık kalındı.
Mimarlar Odası, 55. Döneminde 
ülkemizdeki tüm üniversitelerin 
mimarlık bölümleri ile birlikte 
mesleği geliştirecek ortaklıklar 
yapmaya devam edecek.

31 Ocak 2025

KTMMOB İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı Abdullah Ekinci, 
Genel Sekreter Ahmed Erkmen ve Sayman Hüsnü Coşan Mimarlar Odasını 

ziyaret etti.

KTMMOB Mimarlar Odası'nın 
KTMMOB İnşaat Mühendisleri 
Odası Mehmet Göze (Asi) Yapı 
Malzemeleri ve Zemin Mekaniği 

Laboratuarına yapılan teknik 
destek ve katkılarından dolayı 
teşekkür etmek üzere KTMMOB 
İnşaat Mühendis ler i  Odas ı 

Başkanı Abdullah Ekinci, Genel 
Sekreter Ahmed Erkmen ve 
Sayman Hüsnü Coşan Mimarlar 
Odasını ziyaret etti.
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ŞUBAT
2 0 2 5

KTMMOB Mimarlar Odası, 6 
Şubat 2023'te meydana gelen 
K a h r a m a n m a r a ş  m e r k e z l i 
depremin ikinci yıl dönümünde, 
yaşanan acıyı unutmadıklarını 
ve depreme karşı önlemler için 
m ü c a d e l e n i n  s ü r d ü ğ ü n ü 
vurguladı.
Mimarlar Odası Başkanı Onur 
Olguner tarafından yapılan 
açıklamada, büyük yıkıma ne-
den olan bu felaketin Türkiye'de 
olduğu gibi  KKTC'de der in 
yaralar açtığı belirtildi.
6 Şubat depreminin, Kıbrısl ı 
Türkler için de unutulmayacak 
bir kara gün olduğunu ifade 
eden Olguner, depremin etki-
lerinin hâlâ hissedildiğini vurgu-
landı.
-"Depremin kendisi değil, hazırlık-
sız yakalanmak felakettir"
Kıbrıs adasının da deprem ger-
çeğiyle yüzleşmesi gerektiğine 

dikkat çekerek, tarih boyunca 
Salamis gibi önemli yerleşim 
yer ler in in depremler le yok 
olduğuna işaret eden Olguner, 
depremin doğal bir olay oldu-
ğunu ancak felakete dönüş-
mesinin hazır l ıks ız yakalan-
maktan kaynaklandığını ifade 
etti.
Bu doğrultuda, Mimarlar Oda-
sı'nın toplumu bilinçlendirmek, 
riskler konusunda farkındalık 
oluşturmak ve yönetimlerden 
somut çözümler talep etmek 
amacıyla çal ışmalar ını  ka-
rarlılıkla sürdürdüğünü kayde-
den Olguner, özellikle riskli yapı 
stokunun inşaat mühendisleri gö-
zetiminde değerlendirilmesi ve 
tehlikeli binaların kentsel yenil-
e m e  k a p s a m ı n a  a l ı n m a s ı 
yönündeki çağrılarının kamu-
oyunda geniş yankı uyandır-
dığını belirtti.

Olguner, Mimarlar Odası'nın, 
Başbakanlık tarafından yürü-
tülen “Deprem Riski Altındaki 
Yapıların Yenilenmesi ve İyi-
leştirilmesi” mevzuat çalışma-
larına, Cumhurbaşkanlığı tara-
fından düzenlenen Deprem 
Sempozyumu'na ve Şehir Plan-
lama Dairesi'nin imar planlarına 
il işkin çalışmalarına paydaş 
olarak katkı sağladığını kaydetti.
Bu süreçlerin gecikmeye uğra-
maması ve gerekli mevzuatların 
hızla hayata geçirilmesi için 
Oda'nın ısrarla katkı koymaya 
devam edeceğini vurgulayan 
Olguner, bilimsel katkılar sun-
maya, toplumsal farkındalık 
yaratmaya ve güvenli bir gele-
cek için mücadele etmeye ka-
rarlılıkla devam edeceklerini 
belirtti.

6 Şubat depreminin acısını unutmuyor, 
önlemler için mücadeleye devam ediyoruz

6 Şubat 2025

SMGM süreçlerini tamamlaya-
rak uygulamacı üye kaydını 
tamamlayan yeni üyelerimiz ile 
ilişkileri güçlendirmek, meslek 
odası kültürünü paylaşmak ve 
bilgi alışverişi için iletişim ka-
nallarını güçlendirmek için yapıl-
maya başlanan Kahve Toplan-
tı ları 'nın i lki Mimarlar Odası 
Merkez Binasında Mimarlar Oda-
sı Başkanı Onur Olguner ve üye-
ler ile birlikte gerçekleştirildi.
Meslek, oda ve diğer konuların 
konuşulduğu toplantıda yeni ko-
miteler kurulması için yapılan 
öneriler olumlu karşılanırken, sa-
mimi sohbet ortamında mimarlık 
konuşuldu.
Yeni uygulamacı üyeler i le 
kahve toplantıları 10'ar kişilik 
gruplar ile her hafta yapılmaya 
devam edecek.

Yeni Üyelerimizle Kahve Toplantıları Başlatıldı

7  Şubat 2025

46 Faliyet Raporu



12 Ocak 2025

Kktc Ülkesel Yerel Dokuya 
Uygun Ekonomik Sosyal 
Konut Projesi 
Yarışma Kitabı Basılmıştır

Değerli üyelerimiz, Mimarlar 
Odası Yayın Kurulumuz tarafın-
dan hazırlanan KKTC ÜLKESEL 
YEREL DOKUYA UYGUN EKONO-
MİK SOSYAL KONUT PROJESİ 
yarışma kitabı basılmıştır. Merkez 
binamızdan ücretsiz olarak 
edinilebilir. Emeği geçen herke-
se teşekkür ederiz.

13 Ocak 2025

Yayın Kurulu Şubat ayı toplantısını gerçekleştirdi.

Yayın Kurulu, Şubat ayı toplan-
tısını, Yönetim Kurulu üyeleri ve 
kurula yeni dahil olan  Ezgi 

Şaker'in katılımı ile gerçekleştirdi. 
Toplantıya ayrıca “Mekansal 
Bellek” teması ile yayımlanacak 

olan Mimarca dergisi 98. sayının 
konuk editörü Naa Akdeniz de 
katıldı.
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26 Ocak 2025

Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık Fakültesi, Mimarlar Odası'nı Ziyaret Etti

Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Zihni 
Turkan, Dekan Yardımcısı Doç. 
Dr. Can Kara ve Mimarlık Bölüm 
Başkanı Yard. Doç. Dr. Çimen 
Ö z b u r a k ,  M i m a r l a r  O d a s ı 
Başkanı Onur Olguner'i ziyaret 
etti.
Gerçekleşen bu önemli ziyarette 
üniversite ile Mimarlar Odası 
arasındaki iş birliği ele alınarak 

meslekle ilgili güncel gelişmeler, 
ilerleyen günlerde düzenlene-
cek etkinlikler ve ortak projeler 
üzer ine görüş al ı şver iş inde 
bulunuldu.
Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık 
Fakültesi ve Mimarlar Odası, 
akademik ve mesleki alanlar-
daki etkileşimi güçlendirmeye 
yönelik çalışmalarını sürdürecek. 
Bu kapsamda, ortak projeler ve 

etkinlikler aracılığıyla öğrencilere 
ve meslek profesyonellerine 
katkı sağlanması hedeeniyor.
Üniversiteler ile meslek odaları 
arasındaki bu güçlü bağın 
korunması ve geliştirilmesi adına 
Mimarlar Odası, üniversitelerle 
olan ilişkilerini aktif ve güçlü 
tutmaya devam edecek.
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27 Ocak 2025

KTMMOB Mimarlar Odası ve Gir-
ne Amerikan Üniversitesi işbirliği 
ile 26 Şubat 2025 tarihinde GAÜ 
Millenium Kongre Merkezi'nde 
gerçekleşen Yüksek Mimar Sinan 
KAYAKIRAN'ın “Yangının Taşıyıcı 
Sistem Üzerindeki Etkisi ve Mimar-
lar için Deprem Sonrasında Yıkı-
lan veya Hasar Gören Yapılarda 
Hasar Tespiti, Delil Toplama ve 
Bilirkişi Raporu Oluşturulması”, 
başlıklı söyleşisi yoğun bir katı-
lımla tamamlandı.
Etkinlik sırasıyla Girne Amerikan 
Üniversitesi Rektörü Sayın Prof. 
Dr. Serdar YURTSEVER'in ve 
KTMMOB Mimarlar Odası Başka-
nı Sayın Onur OLGUNER'in açılış 
konuşmalarını yapmaları i le 
başladı.
Ardından etkinlik, Yüksek Mimar 
Sinan KAYAKIRAN'ın katılımcılara 
tanıtılması ile devam etti.
Sinan KAYAKIRAN 1966 yılında 
Adana'da doğdu. Lisans eği-
timini 1988 yılında İstanbul Teknik 
Üniversitesi Mimarlık Fakültesinde 
tamamladı.  Yüksek Lisansını 
Kocaeli Üniversitesi Fen Bilimleri 
Enstitüsü Mimarl ık Anabil im 
Dalında “Tutkallı Tabakalı Ahşap 
Yapı Elemanları” konusunda 
yapmıştır. 1995 yılına kadar özel 
sektörde İnşaat uygulamaları 
konusunda çeşitli şantiyelerde 
Kontrol Mühendisi ve Kontrol Şe 
olarak çalıştı. 1995 yıl ından 
itibaren Askeri Konut İnşaatı 
uygulamaları için Ukrayna-Kiev 

'de Şantiye şe olarak çalıştı. Ka-
mudaki çalışmalarına 1998 de 
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi 
K o n t r o l  M ü h e n d i s i  o l a r a k 
başladı. Sırasıyla, 2006 yılında 
Kesin Hesap İnceleme Şube 
Müdürü, 2015 yılında Etüt ve 
Proje Şube Müdürlüğünde, 2017 
Yılında Etüt ve Projeler Daire-
sinde, 2019 Yılında Yapı Kontrol 
Dairesinde çeşitli kadrolarda 
görev lend i r i ld i .  Kamudak i 
görev lend i rmeler ine  i lave 
olarak; İhale Komisyon Üyeliği, 
Taşınmaz Devir Teslim Komisyonu 
üyeliği görevlerinde de bulundu. 
Temmuz 2021 yılında Kamudan 
emekli olan Sinan KAYAKIRAN, 
2001 yı l ından beri  Sakarya 
Bilirkişilik Bölge Kurulu'na bağlı 
Bilirkişi olarak, Kocaeli İli ve İlçe 
Adliyelerinde, 2021 yılından beri 
Ankara Bilirkişilik Bölge Kurulu'na 
bağlı Bilirkişi olarak, Eskişehir İli ve 
İlçe Adliyelerinde Adli ve İdari 
Yargıdaki davalara bilirkişilik 
yaparak çalışmalarına devam 
etmektedir. Bununla birlikte; 
TMMOB Mimarlar Odası 46. 47. 
48 ve 49. Dönem Bilirkişi ve Gayri-
menkul Değerleme Komitesi Baş-
kanlığı ve Adalet Bakanlığınca 
da Yetk i lendi r i lmiş  TMMOB 
Mimarlar Odası adına Türkiye 
genel inde Temel  B i l i rk i ş i l i k 
Eğitmenliği yapmaktadır. İlave 
olarak 48. Dönem Mimarlar 
Odas ı  Onur  Ku ru lu  Yedek 
üyeliğinde bulunmuştur. Ayrıca; 

T M M O B  K o c a e l i  M i m a r l a r 
Odasında 9. , 10.,11 ve 12. Dö-
nem Soruşturma ve Uzlaştırma 
Kurulu üyeliği ve Üst Kurul Delege 
Asil Üyeliği bulunmaktadır. Halen 
Eskişehir Teknik Üniversitesi Mi-
marlık ve Tasarım Fakültesi İç Mi-
marlık Bölümünde Öğretim Gö-
revlisi olarak ders vermektedir.
Etkinlik iki oturum şeklinde ger-
çekleştirildi. İlk oturumda “Yan-
gının Taşıyıcı Sistem Üzerindeki 
Etkisi“ konusuna odaklanıldı. Bu 
oturumda, yangının yapı mal-
zemeleri üzerindeki ve taşıyıcı 
sistem üzerindeki genel etkileri 
tartışıldı. Ayrıca, yapı sistemi ve 
malzeme seçimi açıs ından 
al ınması  gereken önlemler 
üzerinde duruldu.
İkinci oturumda ise mimarlar için 
deprem sonrasında yıkılan veya 
hasar gören yapılarda hasar 
tespiti, delil toplama ve bilirkişi 
raporu oluşturulması konuları ele 
alındı. Hasar ile ilgili bilinmesi 
gerekenler, delil toplama süreci 
ve bilirkişi raporunun oluşturul-
ması hakkında kapsamlı bilgiler 
verildi.
Etkinlik sonunda önemli katkı-
larından dolayı KTMMOB Mimar-
lar Odası Başkanı Sayın Onur 
OLGUNER'e ve değerli bilgilerini 
katılımcılarla paylaşan Yüksek 
Mimar Sayın Sinan KAYAKIRAN'a 
plaketleri takdim edildi. Etkinlik 
toplu fotoğraf çekimi ile sonlan-
dırıldı.

Yüksek Mimar Sinan KAYAKIRAN Söyleşisi Büyük İlgi Gördü
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MART
2025

1 Mart 2025

Vize Bürosu Ad-Hoc Komite Çalıştayı Yapıldı

KTMMOB Yönetim Kurulu, Teknik 
ve Kitabet Personeli, Ad-Hoc 
Komite Vize Bürosu uygulama-
larını güçlendirmek, kurumsal-
laşt ı rmak ve olası  sorunları 
gidermek amacıyla çalıştay 

düzenlendi. Çalıştayda vizeye 
iletilen ve Ad-Hoc Komite üyele-
rine ulaştırılan uygulamadaki 
muallaklıklar ayrı ayrı ele alınarak 
ilerlenildi. Vize Bürosu teknik ve 
kitabet personelinin katıldığı Ad-

Hoc Komite Çalıştayları 4 aylık 
aralıklarla tekrarlanarak devam 
edecek. Bu yoğun çalışmalar ile 
vize bürosunun güçlenmesi, 
daha kurumsal hale gelmesi ve 
hızlanması hedeenmektedir.
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3 Mart 2025

4 Mart 2025

Değerli Üyelerimiz,
Vize Büro'su güçlendirmek ve 
üyelerimize hak ettikleri hızlı 
hizmeti vermek adına Vize Teknik 
Personel Kadromuza Belkiye 
Aydın Kafkas katılmıştır. 10 Mart 
t a r i h i n d e n  i t i b a r e n  v i z e 
bürosunda aramıza katılacak 
olan Belkiye Hanım'a hoşgeldiniz 
diyoruz.

Kıbrıs Bilim ve Teknik Odası (ETEK) 
ile Kıbrıs İnşaat Mühendisleri ve 
Mimarlar Örgütü (CCEAA), Kıbrıs 
Türk Mühendis ve Mimar Odaları 
B i r l iğ i  (KTMMOB) Mimar lar 
Odası'na bir ziyaret gerçek-
leştirdi. Ziyarete kitabın koo-
rdinatörü ve eski KTMMOB Baş-
kanı Zihni Turkan ile kitabın 

hazırlandığı dönemde Mimarlar 
Odası Başkanlığı görevini yü-
rüten ve hâlen KTMMOB Genel 
Sekreterliği'ni üstlenen Türker 
Aktaç da katıldı.
Mimarlar Odası Yayın Kurulu ta-
rafından yürütülen ve bürokratik 
engeller nedeniyle yı l lardır 
tamamlanamayan iki toplumlu 

Kıbrıs'ın İbadet Binaları kitabının 
b i t i r i lmes i  iç in  yo l  har i tas ı 
belirlendi.
Mimarlar Odası Yayın Kurulu'na 
sunulacak olan son tas lak 
gözden geçirilecek ve kitabın 
2025 yılı içinde yayımlanması 
hedeeniyor.

Vize Teknik Personel
Kadromuza 
Belkiye Aydın Kafkas 
katılmıştır

Kıbrıslı Türk ve Kıbrıslı Rum Mimarların Ortak Yayını “Kıbrıs'ın İbadet Binaları” 
Kitabı Tamamlanma Aşamasında
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13 Mart 2025

Bahçeşehir Kıbrıs Üniversitesi 
(BAU Cyprus) Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Toycan,  Mimar l ı k 
Fakültesi Bölüm Başkanı Yard. 
Doç. Dr. Mustafa Eyyamoğlu, 
öğretim üyesi ve Eski Oda Ba-
şkanı Doç. Dr. Kozan Uzunoğlu, 
Mimarlar Odası Başkanı Sayın 
Onur Olguner ve Mimarlar Odası 
Yönetim Kurulu ile bir araya 
geldi.
Gerçekleştirilen toplantıda, BAU 
Kıbrıs ve Westminster Üniversitesi 
(Londra-UK) iş birliğiyle düzen-
lenmesi planlanan “2025 Yaz 
Çalıştayı: Kültürler, Bölgeler, 
Dayanıklılık” başlıklı etkinlik ele 
alındı. Çalıştayın, mimarlık, şehir 
planlama ve mühendislik gibi 
disiplinleri bir araya getirerek 
bölgesel sürdürülebil ir l ik ve 

dayanıklılık konularına odak-
lanacağı vurgulandı.
Toplant ıya Mimarlar Odası 
Yönetim Kurulu Üyeleri yazman 
Cemal Aktunc, İpek  Yaralıoğlu 
ve Doğa Üzümcüoğlu da katılım 
sağladı. Mimarlar Odası'nın 
sürece aktif katkı vereceği 
belirtilirken, çalıştay kapsamında 
farklı disiplinlerin iş birliği içinde 
çözüm önerileri geliştireceği 
ifade edildi.
Kuzey Kıbrıs'ta düzenlenecek 
çalıştayın, bölgedeki mimari ve 
kentsel gelişim süreçlerine uzun 
v a d e l i  k a t k ı l a r  s a ğ l a m a s ı 
hedeeniyor.  Konuyla i lg i l i 
çalışmaların ilerleyen günlerde 
kamuoyu i le paylaş ı lacağı 
bildirildi.

BAU Kıbrıs Rektörü ve Mimarlık Fakültesi Ekibi, Mimarlar Odası'nı Ziyaret Etti
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18 Mart 2025

Değerli Üyelerimiz,
Mimarlar Odası Bülten 55. Dönem 1. Sayısı yayınlanmıştır. 

Linkten erişim sağlanabilir ve odamızdan baskısı alınarak okunabilir.

https://doc.mimarlarodasi.org/.../bulten/bulten-01-55.pdf
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20 Mart 2025

Kıbrıs Türk Mimarisini Koruma 

Vakfı ve Mimarlar Odası kulla-

nımında olan Zahra Sokak'taki 

eski  merkez binası ,  önemli 

değiş ik l ik ler yapı larak üye-

lerimizin ve mimarlık öğren-

cilerinin gün içerisinde çalışa-

bilecekleri bir çalışma ortamına 

dönüştürülüyor.

Mimarlar Odası Başkanı Onur 

Olguner, Yazman Cemal Ak-

tunç, Yönetim Kurulu Üyesi Cem 

Toksoy, Kıbrıs Türk Mimarisini 

Koruma Vakfı Vakıf Üyesi Kerime 

Darbaz, Uluç Çağrı Kabataş ve 

Sadık İnceer binayı yerinde 

inceledi. Mimarların birl ikte 

çalışabileceği, bilgilerini ve 

görüşlerini paylaşabileceği bu 

çalışma ortamı (workspace) için 

ilk adım atıldı. 

Kısa sürede düzenlemelerin 

yapılması ve üyelerimizin rahat-

lıkla çalışmalarında kullanabi-

leceği ortamın hizmete girmesi 

hedeeniyor.

Zahra Sokak Binası kullanımını güncelleyerek 
üyeye hizmet verecek çalışma yapılacak.
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24 Mart 2025

Değerli Üyelerimiz,
Mimarlar Odası Bülteni 55. Dönem 1. Sayısı basılmıştır. 

Odamızdan ve Vize Bürosu'ndan temin edebilirsiniz.
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NİSAN
2 0 2 5

8 Nisan 2025

Lefkoşa Üye Happy Hour buluşması yoğun üye katılımı ve
mimari sohbetlerle gerçekleşti.
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10 Nisan 2025

Mimarlar Odası, ülke genelindeki 

üniversitelerin Mimarlık Bölümleri 

ile iş birliğini geliştirme ve mesleki 

eğitime katkı sağlama vizyonu 

çerçevesinde, bu yıl Uluslararası 

Kıbrıs Üniversitesi (UKÜ) tarafın-

dan düzenlenecek olan Uluslar-

arası Tasarım Festivali etkinlik-

lerine destek verecek.

Bu  kapsamda,  UKÜ Güze l 

Sanatlar, Tasarım ve Mimarlık 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Cemil 

Atakara, Mimarlık Bölüm Başkanı 

Yrd. Doç. Dr. Sertaç İlter ve 

KTMMOB Mimarlar Odası Başka-

nı Onur Olguner, UKÜ kampüsün-

de bir araya gelerek hem festival 

hem de ileriye dönük iş birlikleri 

konusunda kapsamlı bir toplantı 

gerçekleştirdi.

Tarihi-Kültürel Miras İçin Ortak 

Yayın Projesi

Görüşmede ele alınan bir diğer 

önemli başlık, Kıbrıs'ın tarihi ve 

kültürel mirasına ilişkin hazırlana-

cak ortak bir kitap projesi oldu. 

Mimarlar Odası ile UKÜ'nün iş 

birliğinde geliştirilecek bu yayın, 

hem akademik hem de mesleki 

çevrelere yönelik bir kaynak o-

luşturmayı hedeiyor. Bu kap-

samda, yerel mimari mirasın 

belgelenmesi, korunması ve 

gelecek kuşaklara aktarılması 

adına güçlü bir çalışma planı 

üzerinde duruldu.

Mesleğe Kabul Tüzüğü Üzerine 

Değerlendirme Toplantının son 

bölümünde ise, Mimarlar Odası 

tarafından uzun süredir gün-

demde olan ve mesleki yeterli-

l ikleri düzenleyen “Mesleğe 

Kabul Tüzüğü” üzerinde kir 

alışverişinde bulunuldu. 

Akademik çevrenin bu tüzüğe 

katkısı ve mimarlık bölümlerin-

den mezun olan öğrencilerin 

mesleğe geçiş sürecindeki rolleri 

ele alındı. 

Bu konuda üniversiteler ile mes-

lek odalarının daha yakın çalış-

masının gerekliliği konusunda 

ortak bir görüşe varıldı.

Mimarlar Odası'ndan UKÜ Uluslararası Tasarım Festivali'ne Destek
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11 Nisan 2025

Etkinlikte, mimarlık camiasının 

değerl i  is imlerinden Doğan 

Hasol, A. Hayzuran Hasol ve Ayşe 

Hasol Erktin bizlerleydi. Söyleşi, 

interaktif bir formatta ilerleyerek 

soru cevaplarla güzelleşti; mi-

marlık mesleği, mimarlık tarihinin 

önemli ismi Mimar Sinan ve 

mesleğin günümüzdeki yansı-

maları üzerine verimli bir sohbet 

gerçekleştirildi.

Doğan Hasol ve HAS Mimarlık ile 

iletişim kurulmasına aracılık eden 

değerli üyemiz Mimar Yusuf 

Özerdem'e teşekkür ederiz. Aynı 

zamanda söyleşi sürecinde, 

yönetim kurulu üyesi İpek Yara-

l ıoğlu i le bir l ikte üst lendiği 

moderatörlük görevinden dolayı 

da kendisine ayrıca teşekkür 

ederiz.

Ö z e l l i k l e  D o ğ a n  H a s o l ' u n 

aramızda olması, tüm katılımcılar 

için büyük bir mutluluk ve onur 

kaynağı oldu. Mimarlık cami-

asına önemli katkılar sağlayan 

bu değerli isimleri ağırlamaktan 

gurur duyduk. Kendilerine ve 

etkinliğimize katılım gösteren 

tüm üyelerimize teşekkür ederiz.

KTMMOB Mimarlar Odası tarafından 11 Nisan 2025 tarihinde düzenlenen 
Mimar Sinan Haftası Etkinliği Söyleşisi, üyelerin yoğun katılımıyla 
BTHK Salonu'nda gerçekleştirildi.
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Beta aşamasında olan internet 

sayfamızda herhangi bir sorun 

yaşamanız halinde, mümkünse 

ekran resmini de ekleyerek 

i n f o @ m i m a r l a r o d a s i . o r g 

adresine göndermenizi rica 

ederiz.

İnternet sayfamıza 

www.mimarlarodasi.org 

adresinden ulaşablirsiniz.

Değerli Üyelerimiz,
İnternet sayfamız sizlere daha iyi hizmet verebilmek adına güncellenmiştir.
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KTMMOB Mimarlar Odası ile 

Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık 

Fakültesi iş birliğinde düzenlenen 

“Mimarlık ve Mekân” konulu 

söyleşi ve seminer, 25 Nisan 2025 

Cuma günü YDÜ Kütüphane-

si’nde gerçekleşti. Etkinliğe, mi-

marlık alanının önemli isimlerin-

den Prof. Dr. Şengül Öymen Gür 

konuk konuşmacı olarak katıldı. 

Açılış konuşmaları, Yakın Doğu 

Üniversitesi Mimarlık Fakültesi De-

kanı Prof. Dr. Zihni Turkan ve 

KTMMOB Mimarlar Odası Başk-

anı Onur Olguner tarafından 

yapıldı. Konuşmaların ardından 

gerçekleşen söyleşide Prof. Dr. 

Şengül Öymen Gür, mimarlık ve 

mekân kavramlarını hem tarihsel 

hem kuramsal açıdan ele aldı. 

Mesleki anlamda ilham verici ve 

düşündürücü bir paylaşım orta-

mı sundu. Etkinliğe katkı koyan 

ve katılım gösteren tüm üyele-

rimize ve değerli mimarlık öğren-

cilerine içtenlikle teşekkür ederiz. 

Ayrıca, davetimizi kabul ederek 

bizlerle olan ve bu değerli sunu-

muyla etkinliğimize anlam katan 

çok kıymetli hocamız Prof. Dr. 

Şengül Öymen Gür’e en içten 

teşekkürlerimizi sunarız. Kendisiy-

le tanışmak ve bu anlamlı söyle-

şiyi birlikte yaşamak bizler için 

büyük bir onurdu.

60 Faliyet Raporu

Prof. Dr. Şengül Öymen Gür konuk  olduğu, KTMMOB Mimarlar Odası ile 
Yakın Doğu Üniversitesi Mimarlık Fakültesi iş birliğinde düzenlenen 
“Mimarlık ve Mekân” konulu söyleşi ve seminer, yapıldı.
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